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BiRCOK CHP'LiDEN 
DAHA FAZLA CALISTI!
Seçim sürecinde ortaya çıkan belirsizlik ve “adayları 
bile yok” eleştirilerine cevap olarak, kendisi ve 
ekibinden 12 isim aday adayı oldu ve “biz buradayız” 
dedi. Fakat DEVA Partisi Millet İttifakı çatısı altında 
CHP listelerinden seçime girme kararı aldı. Bu karar 

yeni kurulmuş ve daha öncesinden “kendi 
logomuzla” seçime gireceğiz diye ilan eden bir parti 
için oldukça zor bir karardı. Bu karar sonrası Karaca 
ve ekibi ya tamam ya devam diyecekti. Aday adayı 
olduğu için il başkanlığı görevinden istifa etmesine 

rağmen “biz buradayız” dedi ve sanki kendileri 
adaymış gibi göreve geldiklerindeki gibi aynı 
heyecan ve ekiple seçim akşamına kadar 
çalışmalarına devam etti ve ben görevimi yerine 
getirdim dedi. 

Bakanlık Beklerken Vekillikten de Oldu
KILIÇDAROĞLU, MUHARREM 
ERKEK'İN ÜSTÜNÜ ÇİZDİ! 

Peki şimdi ne olacak? Acaba gücün şehvetine kapılmış 
olan Sayın Erkek'i teşkilatlar görmek isteyecek mi?  Demek 
ki neymiş, aşırı iddialı olmamak, ispat kavgasına girmemek 
lazım. Büyük iddialar büyük kaybettirir…

5 yıldır CHP Genel Başkan Yardımcılığı görevini yürüten, 
Kılıçdaroğlu'nun “adalet bakanı yapacağım” dediği 
Muharrem Erkek'in ismi bizzat Kemal Kılıçdaroğlu 
tarafından çizildi. Kılıçdaroğlu MYK'sında 5 kişiyle devam 
etme kararı almışken Erkek'in üstünü neden bu kadar 
kolay çizdi?
Kılıçdaroğlu'nun ilk fırsatta üstünü çizdiği Muharrem 
Erkek'in genel merkez ataması ile belediye başkan adayı 
yapılması artık mümkün değil. Peki önseçimle gelebilir mi? 
O da mümkün değil. Neden mi, Erkek'in Çanakkale'de bir 
karşılığı yok. Kendisine yakın kim varsa ne ön seçime 
soktu ne de ortak bir mutabakat aradı, istediğini istediği 
göreve getirdi, teşkilata rağmen tepeden atamalar yaparak 
despotça davrandı.

İriç “CHP'de ki İç Savaş ve Muharrem Erkek'in Sonu” başlıklı  
yazısı sayfa 3'de 

“BAŞKA PARTİYE 
  GEÇECEK İFTİRALARINI 
  ŞİDDETLE KINIYORUM”

CHP'li Bayramiç 
Belediye 
Başkanı 
Mert Uygun

“BU BAŞARI 
  BİR KİŞİYE 
  AİT DEĞİL”

İYİ Partili Gapran'dan 
Seçim Değerlendirmesi

"Önümüzdeki 5 Yıl, 
  Geçtiğimiz 20 Yılın 

  Hasat Dönemi”
AK Partili Çanakkale 
Milletvekili Ayhan Gider, 
Mecliste yemin töreni 
öncesinde ulusal 
televizyonların konuğu oldu. 
Gider, gelecek 5 yıl boyunca, 
Türkiye'nin geçmiş 20 yılında 

yapılan yatırımların 
meyvelerini toplayacağını ifade 
etti. CHP'nin sandıklara hâkim 
değildik söylemini de eleştirdi, 
“Bir kâğıdı, genel merkezlerine 
ulaştırmaktan acizler. Bunlar mı 
memleketi yönetecekti?” dedi.

Yeni Rektör Prof. 
Dr. R. Cüneyt Erenoğlu 
Göreve Başladı

Hasan 
Yürükçü 
Yeniden 

'taGESTAŞ

Yurt Madenciliğini Geliştirme Vakfı 
(YMGV) Başkan Yardımcısı Hasan Yücel
'SABIR VE ZAMANA İHTİYAÇ VAR, 
EKONOMİNİN DÜZELECEĞİNE İNANIYORUZ’
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MHP Meclis üyesi Evren Yalçın; 
“Yüzde 52, 47'den Büyüktür, 
CHP'liler   Kabul Etmese de 
Erdoğan Kazandı!”
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Çanakkale Belediye Meclisi toplantısında, seçim 
sonuçlarının gerginliği yaşandı. AK Parti İl Başkanı Naim 
Makas ve Belediye Başkanı Ülgür Gökhan arasında 
sosyal medyada başlayan, “bavulunu topla” polemiği 
sürdü. Makas, Belediye Başkanı'na bir bavul hazırladı ve 
Gökhan'a yönelik eleştirilerinin yer aldığı belgeleri Esra 
Yüksel ile meclise gönderdi, ancak bavul güvenlik 
nedeniyle içeri sokulmadı. Başkan Gökhan, Yüksel'in 
açıklamalarına, "Burası şov yeri değil. Bavulu sunmak 
istiyorsanız dışarıda alırım. Siz tadı kaçırdınız artık." 
şeklinde konuştu. Gökhan, tartışmanın "bavulunu topla" 
şeklindeki ifadelerle ilgili olarak, bunun bavulu alıp 
şehirden gitmesi anlamına gelmediğini, sadece istifa 
etmeye hazır olması anlamına geldiğini belirtti. 

Bavul Gerçekten Yasak mı?
Seçimden hemen sonra Sosyal medya üzerinden 
'Bavulunu topla' git polemiğine giren AK Parti İl Başkanı 
Naim Makas İle Belediye Başkanı Ülgür Gökhan arasında 
geçen tartışma sonrasında AK Parti İl Başkanı Naim 
Makas Belediye Başkanına iletilmek üzere bir bavul 
hazırladı. Bavulu Başkan'a teslim etmek üzere Meclise 
getiren AK Partili Belediye Meclisi üyelerinin bavulu 
güvenliğe takıldı. Bavulun akıbeti ve neden içeriye 
alınmadığı ile ilgili bilgi isteyen AK Parti Belediye Meclisi 
Grup Başkan Vekili Esra Yüksel “İl başkanımızla birlikte, 
teşkilatımız, meclis üyelerimiz bir basın açıklaması yaptı. 
Haberimiz vardır diye düşünüyorum. Sonrasında da size 
iletmemiz üzerine bir bavul gönderildi. Fakat güvenlikçi 
arkadaşlar içeri sokmamıza izin vermedi. Orada direnme 
durumu olmamakla birlikte bu kanunen yasak mı? İlk 
önce bunu sorgulamak istiyorum. Biz size elimizle 
iletmek istedik. Çünkü daha önce mesela elinde 
pankartla buraya girip mesaj veren arkadaşlar oldu. 
Mesela milletvekilimiz Jülide İskenderoğlu ve kadın 
kolları başkanımız Özlem Karadayı'nın katıldığı bir 
programın videosunu ondan izin almaksızın burada 
izleterek siyaset yaptığınız oldu. Bunlar her şey uygun da 
bizim size iletmek istediğimiz bavul gerçekten yasak mı? 
Bunu sizden duymak istiyorum.

Kininiz Var Ve Fırsat Bulduğunda Da 
Bunu Saldırıya Çeviren Bir Yanınız Var 
Siz ve bütün CHP'li arkadaşlarımız böyle söylemlerde, 
gündemlerde, böyle gizli reklam gibi sürekli kardeşlikten, 
barıştan, öz bahsedersiniz. Bütün yalı bir kalple zaten 

geçirdiniz. Fakat şekildeki mektubunuzda ve Naim 
Başkanımıza attığınız twitte gördüğümüz gibi, aslında 
özünüzde o kadar da kardeşlikten eşitlikten, sevgiden 
yana değilsiniz. Yani saz çalıyorsunuz ama pop 
söylüyorsunuz. Kontrol edemediğiniz bir AK Parti 
düşmanlığı var. Saklayamadığınız bir kininiz var ve fırsat 
bulduğunda da bunu saldırıya çeviren bir yanınız var. 
Naim Başkan Çanakkale teşkilatının göz bebeği çok 
sevdiğimiz bir başkanımızdır. O şekilde bir tavır 
karşısında hepimiz onun arkasında oluruz haklı 
sebeplerle ve buna tepki gösteririz.  Siz 'Makas başkan 
bavulunu topla' dediğiniz gün neredeyse aynı gün 
Hollanda'da bir  Irkçı siyasi parti lideri var. Aynı konuyla 
ilgili Hollanda'da AK Partiye oy verenler için aynı tweeti 
attı. Siz makas başkan bavulunuzu toplayın dediniz. O da 
dedi ki 'Hollanda'da yaşayan Türkler Erdoğan'a oy 
attıysanız bavulunuzu toplayın' dedi. Ne kadar talihsiz bir 
durum? Farklı yerdesiniz ama ırkçı bir siyasiyle aynı 
noktada buluşmanız bizi üzdü.  Eğer vekil kaybetmenin 
yola gitmek olarak algılıyorsanız lütfen aynı çağrıyı 38 
vekili kaybetmiş Sayın Genel Başkanınız için de yapın. 
Bir vekil için bavul öneriyorsanız 38 vekil için de önerin. 
Çanakkale halkına da diyorum ki yalancılara, iftiracılara 
hakkınızı helal etmeyin. Cevabı 2 milyon farkla kapak 
gibi Çanakkale'deki mağlubiyetlerini örtmeye 
çalışıyorlar” dedi.

Burası Şov Yeri Değil
Esra Yüksel'in bu açıklamaların sert cevap Belediye 
Başkanı Ülgür Gökhan'dan geldi. Gökhan “Diyeceğimiz 
bir şey yok. Burası şov yeri değil. Burası Çanakkale 
Belediye Meclisi Bavulu sunmak istiyorsanız dışarıda 
alırım.   Biraz sonra çıkışta alırız. Soru yok. Tamam. 
Sıkıntı yok. Tatlı konuşmaya gerek yok.  Çünkü siz tadı 
kaçırdınız artık. Sayın Makas'a şunu söylemeye çalıştım. 
Ben 'bavulunu al bu şehirden git' falan demedim. Öyle bir 
şey ima etmedim. Ben 'bavulunu hazırla, il 
başkanlığından ayrılmaya hazır ol' anlamında söyledim. 
Niye? Çünkü Adalet ve Kalkınma Partisi teşkilatı seçimi 
Çanakkale'de başarısızlıkla sonuçlandırdı. Evet genelde 
Cumhurbaşkanı, Meclis seçimi tamam sıkıntı yok ama 
Çanakkale'de hem özelde, yani merkez ilçe itibariyle, 
hem de genelde Başarısız oldunuz. Bir tane vekil 
kaybettiniz. Oy oranınız düştü. Çanakkale'de merkezde 
yüzde 72 oy aldı bizim adayımız. İl genelinde yine yüzde 
elli sekiz nokta sekiz oy aldı. Her aşamada Cumhuriyet 

Halk Partisi'nin de adayının arkasında kaldınız. 
Dolayısıyla hani diyorsunuz ya Kemal Bey gitsin, gitmeli 
diyenler var ya. Ben de  demek istedim ki ya sen de 
bavulunu   Partiden evine git anlamında söyledim  
karşılıklı karşılıklı iki insanın sosyal medyasından özelde  
konuştuğum bir şey. Ben ne basın karşısında söyledim 
bunu ne mecliste söyledim, ne ulu orta yerde söyledim. 
Burada özelde yazıştık. O yazdı. Ben de yazdım. Konu 
kapandı. Siz köpürttükçe köpürttünüz. Köpürttükçe 
köpürttünüz.   Bunu böyle bavulu buralara getirip   ne 
yapacağım bavulu?

Benim Bavulumu Ancak Örgütüm Bana 
Toplatır
Ha şunu diyorsanız. Önümüzde yerel seçim var 'Sen 
bavulunu toplayacaksın' diyorsanız ben de size şunu 
söyleyeyim 'Biz sizin parti gibi değiliz. Bizim 
yöntemlerimiz farklıdır. Benim bavulumu ancak 
örgütüm bana toplatır' Ben de  Topla dedim. Trolledim.  
Naim Başkan'a bunun için söyledim. Bir espri 
mahiyetinde söyledim. Ama benimle ilgili kısmında da 
söylüyorum. Bizim valizimizin toplanması örgütün 
kararıyla olur. Buradaki başarısızlığınızı böyle örtmeye 
çalışıyorsunuz. Başarısız oldunuz nokta” dedi

Kaos Ortamı ve Krizin Daha Büyür Hale 
Gelmesi Hepimizi Endişelendiriyor
CHP Grup Başkan Vekili Erdal Gezen, hükümetin 
Türkiye'yi getirdiği noktayı eleştirdi. Gezen, seçim 
sonuçlarının demokrasiyi yansıttığını belirtti, ancak 
ülkenin 21 yıllık hatalarını geride bırakması ve aydınlık 
bir Türkiye için umutlu olmanın zor olduğunu ifade etti. 
Gezen, AKP iktidarının artan yolsuzluk, yoksulluk ve 
yasaklara ek olarak kutuplaşma ve krizin büyüme 
endişesini dile getirdi. Ekonomik anlamda çöküşün 
eşiğinde olduklarını ve yeni vergilerin getirilmesinden 
endişe duyduklarını söyledi. Seçimlerin adil olmadığını 
ve devletin bütün imkanlarının bir siyasi partiye 
yönlendirildiğini belirten Gezen, Millet İttifakı ve CHP'nin 
demokrasi mücadelesine devam edeceğini vurguladı. 
Ayrıca Çanakkale'de Millet İttifakı'nın kazandığını ve 
yerel seçimlere odaklandıklarını belirtti. Gezen, gelecek 
seçimlerde Çanakkale Belediye Başkanlığı ve Meclis 
üyeliklerini hedeflediklerini ve güçlü bir şekilde 
çalışacaklarını ifade etti.

Mecliste Bavul Polemiği
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Memlekete “demokrat dede” 
öncülüğünde demokras� get�rmek 
vaad�yle karşımıza çıkan part�n�n, 
kend� �ç�nde demokras�y� 
kuramadığına şah�tl�k ed�yoruz. 

Çatlak Ses Çıkaranların 
Cezasını Direk Kendisi 
Kesecek

Tar�h� seç�m hez�met�n�n ardından “başaramadım �st�fa ed�yorum” 
demes� beklenen CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu h�çb�r yere 
g�tm�yorum d�yor. G�tmed�ğ� g�b� “toplumun beklent�ler�n� d�kkate 
aldım. Yen�lenme �st�yordu toplum, b�z de bunu yaptık” d�yerek adeta 
part�l�ler�n�n ve kend�s�ne oy verm�ş m�lyonlarca seçmen�n aklıyla da 
dalga geç�yor. Sank� kaybeden kend�s� değ�lm�ş g�b� MYK'da bazı 
değ�ş�kl�kler yapıyor. Bu arada kend� görevler�n� arttırmayı da �hmal 
etm�yor. Artık teşk�latlardan da kend�s� sorumlu olacak. 
Kılıçdaroğlu'nun “teşk�latları” kend�s�ne bağlamasının neden� de bell�: 
Kurultay yerel seç�mlerden sonraya bırakılacak, o güne kadar part�de 
çatlak ses çıkaranların cezasını d�rek kend�s� kesecek. Yan� 
Kılıçdaroğlu'nun sözünün üzer�ne söz söylemek o kadar da kolay 
olmayacak.

Ekrem İmamoğlu'nun Değişim Vurgusu 
Bu hesabını sanırım İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu bozacak. 
Kılıçdaroğlu'nun MYK'dan kend�s�ne yakın �s�mler� uzaklaştırmasının 
ardından �lk kez konuşan İmamoğlu, b�r kez daha “Değ�ş�m şart” ded�. 
İmamoğlu, “Değ�ş�m sadece kurul �le olmaz. Mesele b�r kurul 
meseles� değ�ld�r. Değ�ş�m� toplum �st�yor, kulağını buna tıkayarak yol 
yürümek olmaz” �fadeler�n� kullandı. Önümüzdek� günler CHP �ç�n 
oldukça hareketl� geçecek…

Gelelim Konunun Çanakkale'yi İlgilendiren 
Boyutuna 
5 yıldır CHP Genel Başkan Yardımcılığı görev�n� yürüten, 
Kılıçdaroğlu'nun “adalet bakanı yapacağım” ded�ğ� Muharrem 
Erkek'�n �sm� b�zzat Kemal Kılıçdaroğlu tarafından ç�z�ld�. 
Kılıçdaroğlu MYK'sında 5 k�ş�yle devam etme kararı almışken 
Erkek'�n üstünü neden bu kadar kolay ç�zd�? Bu konuda Ankara 
kul�sler�nde kulağımıza gelen çok d�kkat çek�c� b�lg�ler var. 
Çanakkale'de herkes�n konuştuğu “Muharrem Erkek beled�ye başkanı 
olacak!” Sev�n�r m�s�n�z, üzülür müsünüz b�lemem ama Erkek'�n 
beled�ye başkanı olması mümkün değ�l. Başkan olab�lmes� �ç�n önce 

aday olab�lmes� gerek�yor. 

Önseçim Kararı ve Parti İçi Çatlaklar 
Sosyal Medyadan Sorumlu CHP Genel Başkan Yardımcısı Eren 
Erdem bugün açıkladı, “Bundan sonra adaylarımızın ön seç�mle 
bel�rlenmes� yönünde karar aldık. Tüzük değ�ş�kl�ğ� kapsamında yer 
alan maddelerden b�r� bu olacak” ded�. Bu kararı ortak mutabakatla 
aldıklarını da özell�kle bel�rtt�. D�yeceks�n�z k�, kongre yerel 
seç�mlerden sonra olacak ve tüzük değ�ş�kl�ğ� de ondan sonra 
yapılacak “önseç�m” d�llend�ren b�r part� seç�mlere g�derken üye 
bazında olmasa da daha önce yaptığı g�b� en azından delege bazında 
ön seç�mle beled�ye başkan adaylarını bel�rler. 

Kılıçdaroğlu En Kolay Muharrem Erkek'ten 
Vazgeçti
Kılıçdaroğlu'nun �lk fırsatta üstünü ç�zd�ğ� Muharrem Erkek'�n genel 
merkez ataması �le beled�ye başkan adayı yapılması artık mümkün 
değ�l. Pek� önseç�mle geleb�l�r m�? O da mümkün değ�l. Neden m�, 
Erkek'�n Çanakkale'de b�r karşılığı yok. Kend�s�ne yakın k�m varsa ne 
ön seç�me soktu ne de ortak b�r mutabakat aradı, �sted�ğ�n� �sted�ğ� 
göreve get�rd�, teşk�lata rağmen tepeden atamalar yaparak despotça 
davrandı.

Ülgür Gökhan ve Ekibine Bildiğiniz Mobbing 
Uyguladı
B�r tanes�n� hatırlatayım, Erkek, “genel başkan forsunu” kullanarak, 
2019 yerel seç�mler�nde beled�ye mecl�s�ne tepeden eş, dost, ahbap, 
çavuş �l�şk�s�yle 7 �sm� soktu. O �s�mler bugünlerde mecl�ste 
“demokras�den” falan sıkça bahsed�yorlar, yersen�z! K�m m� o �s�mler 
hatırlatmakta fayda var… Egemen Ergun, Ercüment Furuncu, 
Süleyman Canpolat, İbrah�m Soydan, Berkay Güzel, Umut Karagöz… 
Çanakkale Beled�ye Başkanı Ülgür Gökhan ve ek�b�ne b�ld�ğ�n�z 
mobb�ng uyguladı. Başkana en yakın �s�mlerden başta Reb�ye Ünüvar 
olmak üzere b�rçok �s�m �ç�n “Ben�m olduğum yerde onları görmek 
�stem�yorum” d�yerek düşmanlaştırdı. Pek� ş�md� ne olacak? Acaba 
gücün şehvet�ne kapılmış olan Sayın Erkek'� teşk�latlar görmek 
�steyecek m�?  Demek k� neym�ş, aşırı �dd�alı olmamak, �spat 
kavgasına g�rmemek lazım. Büyük �dd�alar büyük kaybett�r�r…
Daha önce yazmıştım, önümüzdek� süreçte mevcut beled�ye 
başkanları güçlü ve bel�rley�c� olacak. Ülgür Gökhan eğer aday olmak 
�sterse tam mutabakatla yen�den aday olacak, kend�s�n�n destekled�ğ� 
b�r �s�m �se önümüzdek� günlerde �l başkanı olacak… Ş�md�den hayırlı 
olsun. 

Yazar Kerem İriç, son makalesinde muhalif kanadın cehalet ve vandallığını 
sorgulayarak dikkat çekici bir tartışma başlatıyor. Makalesinde, seçimlerin 
ardından hala nefret söyleminin devam etmesine ve yeni düşmanlıkların 
kapısının açılmasına eleştirel bir bakış sunuyor. İriç, muhalif kanadın cehalet ve 
vandallığını eleştirirken, karanlık noktalardan girerek duygusal ve manipülatif 
bir şekilde yeni bir karanlığın ateşinin yakılmasına karşı çıkıyor. Din 
şarlatanlarından iğrenildiği noktada, şimdi de bilim şarlatanlığı yapan 
insanların ortaya çıktığını ve nefretin sonucunun büyük bir hüsran olduğunu 
vurguluyor.
Makalesinde yazar, sadece siyasi partiler üzerinden konuşmanın sorunu 
çözmediğini belirtiyor. Bağnazlaşmış ve algısal körlüğe düşmüş yandaş veya 
muhalif halk kitlelerinin sürekli istismar edildiğini ve sonuç olarak aynı 
noktaya varıldığını ifade ediyor.
Kerem İriç, seküler yobazların ülkedeki kutuplaşmaya en büyük desteği 
verdiğini ve birlikte çalışarak ümitsizlik vadisine dönüşmemize yol açtıklarını 
iddia ediyor. Dinci-dinsiz, inançlı-ateist, sağcı-solcu fark etmeksizin aşırıcı ve 
nefret dolu düşünceleri benimseyen kişilerin hepsini yobaz, bağnaz ve geri 
kafalı olarak niteliyor.
Yazar, nefretin temel motivasyon kaynağı olduğunu ve toplumu birleştirmeye 
çalışan makul yaklaşımların tercih edilmediğini ifade ediyor. En büyük 
tehlikenin nefret söylemi ve hakikat tekelciliği olduğunu vurguluyor. Asıl beka 
sorununun ise kendi dışındakileri reddeden, uzlaşıdan yoksun anlayışlar 
olduğunu belirtiyor.
Kerem İriç makalesini, "Her yanlışı düzeltemeyeceğimi öğrendim... Kötüleri 
düzeltmek için yaptığım ilkeli mücadelelerin kötüleri düzeltmeyeceğini ama 
bana kötülerden oluşan bir düşman kitlesi kazandıracağını da öğrendim... 
Dahası, kötülerin intikam tutkusunun hiç sönmeyen bir ateş olduğunu 
öğrendim..." sözleriyle sonlandırıyor.

Makalenin tamamına buradan ulaşabilirsiniz;

Muhalif Kanadın Cehalet ve Vandallığı Neyle İzah 
Edilebilir?
28 Mayıs seçimleri sonrası “Toplum Dinamiklerini Korumak Nedir?” başlıklı bir 
yazı kaleme alarak yeni döneme dair hayallerimi ve beklentilerimi günlük 
siyasi dilin dışına çıkarak ifade etmeye çalıştım. Seçimleri geride bırakmamıza 
rağmen nefret söylemini en azından kısa bir sürede olsa kenara bırakmayanları 
görünce bir de sitemlerimi içeren bir yazı paylaşmak istedim. Hadi başlayalım.
İktidar yanlısı cehaleti eleştirmenin kolaylıkları ve bazı gerekçeleri var. Ya 
muhalif kanadın cehalet ve vandallığı neyle izah edilebilir? Yeni yeni 
düşmanlıkların kapısını açmak, intikam çığırtkanlıkları yapmak, ırkçılık ve din 
karşıtlığı üzerinden nefret üretmek? 
Karanlıktan boğulmuş ve umudunu kaybetme noktasındaki insanların en 
hassas olduğu noktalardan girip, makul ve mantıklı şeyler öneriyormuş gibi 

görünerek aslında duygu ve hisleri sömürmek suretiyle farklı bir cephede yeni 
bir karanlığın ateşini yakmanın çirkefliğine dayanamıyorum.
Din şarlatanlarından ve dinin sömürülmesinden iğrendiğimiz noktada, şimdi de 
bilim şarlatanlığı yapan koca koca unvan sahibi insanların sosyolojik ve ahlaki 
kriterleri umursamadan yepyeni bir bağnaz hurafe bilim dini ürettiğini de 
görüyorum. Nefretin sonu büyük bir hüsrandır...

Sadece siyasi partiler üzerinden konuşmak bir şeyi 
çözmüyor. Konu, bağnazlaşmış ve algısal körlüğe 
düşmüş yandaş veya muhalif halk kitleleri... Bu kitleler 
gerek din, gerek ırk, gerek bilim adı altında sürekli 
istismar ediliyor ve her seferinde tünelin ucu aynı yere 
çıkıyor...
Seküler bir yaşam sürdürdüğü için kendini modern sanan o kadar çok yobaz 
var ki, savunduğu nefret dolu ve üstenci görüşleri fikir sanacak kadar da 
gerçeklikten kopmuş durumdalar. Maalesef coğrafyamızın gerçek bir Ortadoğu 
olmasına en büyük katkıyı da bu seküler yobazlar sağlıyor.
Batının modernitesini kılık-kıyafet, yeme-içme ve eğlence kültürü sanan ama 
gerçekte tam bir gerici ve baskıcı olan bu seküler yobazlar, ülkenin 
kutuplaşmasına da en büyük desteği verip, koskoca bir ümitsizlik vadisine 
dönüşmemiz için dindar yobazlarla beraber çalışıyorlar...
Dinci-dinsiz, inançlı-ateist, ırkçı-ümmetçi, sağcı-solcu fark etmeksizin aşırıcı 
ve kendi dışındakileri sapkın görüp nefret duyan tahammülsüzlerin tamamı 
yobaz, bağnaz ve geri kafalıdır. Tüm yobazlar, ideolojileri fark etmeksizin aynı 
yolun yolcusudur, aynı cehaletin ürünüdür...
Bu ülkede kimse putunu paylaşamıyor. Nefret temel motivasyon kaynağı 
oluyor. O yüzden makul yaklaşımlar ve toplumu birleştirmeye kalkanlar 
sevilmiyor. Düşman üreten ve bunun karşılığında fanatik tarafgirler üretenler 
tercih ediliyor. Böyle olunca da bir adım ileri gidilemiyor...
Bir ülke için en büyük tehlike ne ekonomik krizdir ne de farklı farklı toplum 
kesimlerinin varlığıdır. En büyük tehdit nefret söylemi ve hakikat tekelciliğidir. 
Asıl beka sorunu, kendi dışındakileri reddeden, kendi gibi olmayandan nefret 
eden, uzlaşıdan yoksun anlayışlardır...

Ve son söz; “Her yanlışı düzeltemeyeceğimi 
öğrendim... Kötüleri düzeltmek için yaptığım ilkeli 
mücadelelerin kötüleri düzeltmeyeceğini ama bana 
kötülerden oluşan bir düşman kitlesi kazandıracağını 
da öğrendim... Dahası, kötülerin intikam tutkusunun 
hiç sönmeyen bir ateş olduğunu öğrendim...”

CHP'de ki İç Savaş ve Muharrem Erkek'in Sonu
Çanakkale'de ki Bu 
CHP'lilere Dikkat!
Kazanan, “kazandık bundan sonra ne yapacağız?” sorusunu 
cevaplamaya çalışır. Planı, programı varsa, ne âlâ, yürünecek 
yol bellidir. Kaybedenin cevaplandıracağı soru ise “neden 
kaybettik”tir. Maalesef CHP 1950'den beri hiçbir zaman bu 
soruya doğru cevabı verememiştir. Daha doğrusu, doğru 
cevabı vermeye yanaşmamıştır.  Doğru cevap, CHP'nin 
kendini inkârına varacaktır; CHP zihniyetinin külliyen reddini 
gerektirecektir. Bu zihniyeti terk etmedikçe CHP'nin seçim 
kazanması mümkün değildir. Yıl 2023, Cumhuriyetin 100. 
yılındayız, serbest seçimlerin 73. yılı. CHP yine seçimi 
kaybediyor ve yine aynı sakızlar çiğneniyor. CHP, ciddi bir 
özeleştiri yapılmaz, kendini değiştirmezse, bundan sonra da 
durum değişmeyecektir. Kazanan değişse bile kaybeden 
değişmeyecektir!

Gelin bu zihniyetin Çanakkale'de ki 
örneğine bakalım. 
Çanakkale halkı CHP'ye büyük bir teveccüh göstermiş verdiği 
oylarla birinci parti yapmıştır. Cumhurbaşkanlığı ikinci 
turunda Kılıçdaroğlu oyların %58,09 (222.754 oy), Erdoğan ise 
%41,91 (160.736 oy) almıştır. Milletvekilliği seçimlerinde ise, 
Millet ittifakı %51,00 (208.471 oy) alarak 3 milletvekili, Cumhur 
ittifakı %40,00 (162.188 oy) alarak 1 milletvekilini 
kaybetmiştir, ortada CHP açısından tartışmasız bir başarı var. 
Türkiye genelinde ise tam anlamıyla bir hezimet var. 
Aradan geçen yaklaşık bir haftaya rağmen CHP kanadından 
herhangi değerlendirme yapılmadığı için Haziran Ayı Belediye 
Meclis toplantısına katıldım ve CHP'li meclis üyelerine kulak 
verdim. CHP'li birkaç ismin seçim sürecini nasıl 
değerlendireceğini tahmin ediyor ama belki yanılırım diye 
umut ediyordum. Maalesef yanılmadım, Egemen Ergun, 
Ercüment Furuncu, Özden Çetin bu üç isim başta olmak üzere 
Halit Ertuğrul ve Süleyman Canpolat…
Bu isimler kendilerine oy vermeyenlere açıktan 
“sövemedikleri” için lafı dolandırdılar da dolandırdılar ve 
“aslında biz kazandık, Kılıçdaroğlu kaybetmedi” dediler, %47, 
%52'den büyüktür dediler, bu seçimler meşru değildir dediler. 
Seçim zaferini kutlayan Cumhur İttifakına oy vermiş 
insanlara “siz o gece hırsızlığı, yolsuzluğu, tacizleri kutladınız, 
kaypaksınız, fırıldaksınız…” dediler. Bir tanesi de çıkıp, 
“arkadaş Erdoğan seçildi, milletin iradesi tecelli etti, sadıktan 
çıkan başımız üstüne, AK Partili arkadaşlarımızı kutluyor, 
memleket için önümüzdeki dönemde iyi şeyler yapmalarını 
umut ediyoruz!” demedi.
Sürekli aynı iddiacı ve kibirli dil: 'Biz haklıyız.' 'Biz 
kazanacağız.' 'Yargılanacaksınız.' Hep itiraz, hep tehdit. Siz 
kimsiniz?
Tek parti zihniyetine sahip bu kişiler için siyasi meşruiyetin 
kaynağı seçimler, anayasa ve kanunlar değil, kendi 
zihinlerindeki kültürel kodlardır. Onlara göre bir Müslüman, 
bir milliyetçi, bir Kürt kendilerinin sahip olduğu vatandaşlık 
haklarına sahip olamaz. Onlara göre bu insanlar ya cahil, 
köylü, şeriatçı ve Kürt'tür ya da demokrasiye layık kullar 
değildir. Bir de tarihinize, dininize, geleneğinize kıymet 
veriyorsanız vay halinize.
Aslında tek parti zihniyetini anlamak için bu zihniyete sahip 
olanların, dindar ve milliyetçi insanlara karşı olan tutumunu 
değerlendirmeye gerek yoktur. Meral Akşener'in ve 
Muharrem İnce'nin karşı karşıya kaldığı nefret söylemi ve linç 
kültürü, bu zihniyetin kendi yanındakilere karşı dahi ne denli 
tekinsiz olduğunu göstermektedir. Böylesi bir güruhun, siyasi 
iktidarı aldığı durumda, rakibine karşı nasıl bir tutum 
takınacağı endişe uyandırıcıdır.
Ne söylesek boş, anlamak istemeyene bir şey anlatma 
imkânınız yoktur. Sakinleşmedikten sonra sadece 
karşındakinin zıddı olmayı doğru yerde olmak sanabilirsin. 
Ama nefret motivasyonuyla hareket edersen hep yanlış yere 
gidersin...
Nefret çok güçlü bir duygudur, sorumluluk taşımaya engel 
olur, stratejik davranışı imkânsız kılar ve manipüle edilip 
tuzağa düşürülmeye müsait hale getirir. Nasibi olmayana ne 
verebilirsiniz? Anladığımız şey şudur: Yaşananlar, demokrasi 
mücadelesi değil, kuru bir inat meselesidir. Türkiye'nin 
tercihini, velhasıl son yirmi yılını bir türlü kabullenemiyorlar.

Son söz, “Farklı siyasi kesimlerin birbirini geri 
zekalılıkla veya vatan hainliğiyle suçladığı bir 
toplumda, aslında toplumun bir kısmı imtiyazını 
korumaya çalışıyor diğer bir kısmı da imtiyazlı 
olmanın yollarını arıyor. Havada intikam yeminleri 
uçuşurken, inanılmaz bir değişim bekleniyor.”

Muhalif Kanadın Cehalet ve Vandallığı Tartışılıyor
YAZAR KEREM İRİÇ, NEFRET SÖYLEMİ 
VE FANATİZME DİKKAT ÇEKİYOR



411 Haziran 2023 Pazargazetedegisim.com

AK Partili Çanakkale Milletvekili Ayhan Gider, Mecliste 
yemin töreni öncesinde ulusal televizyonların konuğu oldu. 
Gider, gelecek 5 yıl boyunca, Türkiye'nin geçmiş 20 yılında 
yapılan yatırımların meyvelerini toplayacağını ifade etti. 
CHP'nin sandıklara hâkim değildik söylemini de eleştirdi, 
“Bir kâğıdı, genel merkezlerine ulaştırmaktan acizler. 
Bunlar mı memleketi yönetecekti?” dedi.
TBMM'de düzenlenen yemin töreni sırasında Türkiye'nin 
gözü Gazi Meclis'e çevrildi. Ulusal televizyonlar da, meclis 
bahçesinden yaptıkları yayınlarla ülke gündemini ve 
gelişmeleri aktardılar. AK Parti Çanakkale Milletvekili 
Ayhan Gider de Ülke Tv, Akit Tv ve Tvnet yayınlarına konuk 
olarak gelişmeleri aktardı. Gelecek dönemin nasıl olacağına 
dair soruları yanıtlayan Gider, ekonomide hızlı bir iyileşme 
beklediğini ifade ederek; “Önümüzdeki 5 yıl, geçtiğimiz 20 
yılın hasat yılı olacak. Bugüne kadar ilmek ilmek 
kazdıklarımızın, hayata geçirilme yılı olacak. Ben 
ekonomide çok hızlı bir şekilde iyileşme bekliyorum. 
Dünyanın her yerinde ekonomide bir sıkıntı var. Özellikle 
gıda ve konut sektöründe. Biz de etkilendik bundan. Yeni 
ekonomi ekipleri kurulur her şey yapılabilir ama AK 
Parti'nin ekonomiye bakışı her zaman insanı önceleyen bir 
bakıştır. Sermaye sahiplerinin beklediği; ücretler sabit 
kalsın, memurlar emekçiler enflasyonun altında ezilsin. 
Bunlar yok. Ekipler muhakkak yenilenir. Millet İttifakı 
adıyla bir araya gelip uluslararası destek alanlar, son 45 
günde ciddi anlamda bir korku estirdiler. Ekonomi korktu, 
maaş alanlar korktu. Seçim geçtiği gibi her şey düzelmeye 
başladı. İnsanlara güven geldi. Ben ekonomide çok hızlı bir 
değişim bekliyorum” ifadelerini kullandı.
 

“ERDOĞAN'IN KAYBETMESİNİ 
İSTEDİLER”
Yabancı devletlerin dış politikada güçlü bir Türkiye 
istemedikleri için Erdoğan'ın kaybetmesini istediklerini 
dile getiren Gider, Kılıçdaroğlu'nun onlar için kullanışlı bir 
aday olduğuna değinerek; “Amerika da Avustralya da Yeni 
Zelanda da İngiliz aklıdır. Bunların şiarlarına göre;  ezeli ve 
ebedi dostlarımız düşmanlarımız olmaz, menfaatlerimiz 
olur diyorlar. Türk Devletini tanımak zorundalar. Atatürk 
zamanında da tanımak zorunda kaldılar. Bugün de 
tanıyacaklar. Seçimde farklı bir tabloyu tercih ederlerdi 
muhakkak. Kılıçdaroğlu'ndan yana olmak isterlerdi. Ama 
gün, o gün değil. Sadece onlar değil, bakın seçim daha çok 
yeni oldu. Fakat Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Sırbistan'daki olaylara da müdahil olarak aracılık yaptı. Dış 
politikada bizim hamilik görevimiz devam edecek. Biz söz 

sahibi bir ülkedeyiz. Sırbistan'da da varız, Rusya ile 
Ukrayna arasındaki krizde de varız.  Dolayısıyla dış 
politikamız, şahsiyetli bir şekilde devam edecektir. Zaten 
bizim karşımızda verilen mücadele buydu. Bizim bu dış 
politikamıza, iha-siha savunma sanayimiz ve enerji 
sektöründe yaptıklarımıza karşı verilen bir mücadeleydi.  
ABD ile de İngiltere ile de yeni bir döneme girilir. Çünkü yeni 
bir gün başladı. Onlar, Erdoğan'ın kaybedeceğini 
düşünmekten ziyade, kaybetsin istiyorlardı. Kılıçdaroğlu 
onlar için kullanışlı bir adaydı. Daha çok oy alabilecek bir 
aday değil, kullanışlı bir aday istediler. Milletimiz aklıselim 
davranarak Erdoğan'ı seçti” dedi.
 

“BİR TANE KAĞIDI ULAŞTIRAMADILAR”
CHP'nin seçim sonrası ortaya attığı “sandığa hakim 
değildik” argümanını eleştiren Ayhan Gider; “Müthiş bir 
şekilde motive olmuşlardı. Şu kadar fark attık diye 
konuşuyorlardı. Sandıklara hakimiz diyorlardı. Bugün de 
diyorlar ki; biz sandıklara hakim değildik. Yahu siz 
sandıklara hakim değilseniz, memlekete nasıl hakim 
olmayı düşünüyordunuz? Bir diğer husus; sandıklara 
hakim olmak nedir? O sandıklar, şeffaf ve boş şekilde 
oralara gelmedi mi, hepinizin birer görevlisi yok muydu? 
Kaldı ki siz 7'li kalabalık bir ekiptiniz. Biriniz olmasa, 
diğeriniz olur. Islak imzalı tutanakları nasıl 
yetiştiremediniz, genel merkezinize? Bu kadar mı 
beceriksizsiniz? Bir tane kağıdı ulaştıramamışlar. Bunu bile 
beceremeyen insanlar, bir de memleket yönetecekler” 
dedi.

Seçimlerin ardından Cumhurbaşkanı tarafından Hazine ve 
Maliye Bakanlığı görevine atanarak, ekonominin başına 
geçen Mehmet Şimşek'e bir destek de Yurt Madenciliğini 
Geliştirme Vakfı (YMGV) Başkan Yardımcısı Hasan 
Yücel'den geldi.
Son ekonomik gelişmeler hakkında düşüncelerini 
paylaşan Yücel, Türkiye'nin ekonomik olarak çok hassas 
bir dönemeçten geçtiğini belirtti. Pandemi ve hemen 
ardından patlak veren Rusya-Ukrayna savaşının, ülkeleri 
ve insanları küresel bir enflasyon dalgasıyla karşı karşıya 
bıraktığına dikkat çeken Yücel, “Bu olumsuz tablodan 
bütün sektörlerin lokomotifi olarak kabul gören 
ülkemizdeki madencilik sektörü de ne yazık ki nasibini 
aldı. Sektördeki yatırımlar cazip olmaktan çıktı. Bu da 
olumsuzluklar ve belirsizliklere karşı ülkemizi ayakta 
tutacak olan madencilik sektöründeki üretimin, istihdamın 
ve ihracatın azalmasına yol açtı” dedi.

'Sabır ve zamana ihtiyaç var'
Her krizin fırsatları da beraberinde getirdiğine ifade eden 
Yücel, “Seçimlerin ardından Cumhurbaşkanı Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından, Hazine ve Maliye Bakanlığı 
görevine Mehmet Şimşek'in atanması da bu çerçevede 
değerlendirilmelidir. Sayın Şimşek, uluslararası piyasalar 
tarafından kabul gören, güvenilen ve kredisi yüksek bir 
isimdir. Geçmişte yaptıklarıyla rüştünü ispat etmiştir. Bu 
hassas dönemde ekonominin dümenine geçerken Sayın 

Bakanımız, 'Türkiye'nin rasyonel bir zemine dönme dışında 
bir seçeneği kalmadığına' dikkat çekerek, yol gösterici 
ilkelerinin, 'şeffaflık, tutarlılık, hesap verebilirlik ve 
öngörülebilirlik' olacağının altını kalın çizgilerle çizmesi 
önemlidir. Ekonomide bugün yaşadığımız sorunları elbette 
sihirli bir değnekle bir günde düzeltmemiz mümkün 
değildir. Sayın Bakan'ın söylediği gibi 'biraz sabır ve 
zamana' ve biz üreticilerin desteğine ihtiyaç vardır. Maden 
üreticileri olarak bizlerin, yaşadığımız bütün 
olumsuzluklara rağmen, Sayın Şimşek ve yeni yol 
arkadaşlarına bu noktada destek olmamız gerekiyor” diye 
konuştu.

'Madencilik dalgakıran etkisi görür'
Yücel, pandemi ve Rusya ile Ukrayna savaşının ardandan 
ülkelerin, ister istemez kendi hammadde ihtiyaçlarına göre 

yer altı kaynaklarıyla ilgili yeni hamleler, yaklaşımlar, 
standartlar ve düzenlemeler yapmak zorunda bıraktığına 
da dikkat çekerek, “Ülke olarak bizim de bu yeni duruma 
hazır olmamız ve yer altı potansiyelimizi ekonomiye 
kazandıracak atılımları yapmamız gerekiyor. Çünkü 
Madencilik sektörünüz ne kadar güçlü olursa, dış ve iç 
kaynaklı ekonomik sıkıntılardan o kadar az etkilenirsiniz. 
Madencilik, bugün özellikle kur kaynaklı yaşadığımız 
ekonomik krizlere karşı dalga kıran etkisi görür. O yüzden 
yeni ekonomi yönetiminden, yer altı kaynaklarımızın 
ekonomiye kazandırılması için arama ve yeni işletmelerin 
kurulmasına hız vermesi ve teşvik etmesini bekliyoruz. 
Çünkü yerin altındaki kaynaklarımızı ne kadar üretime 
katarsak, ülke olarak o kadar güçlü oluruz ve geleceğimizi 
garantiye alırız” çağrısında bulundu.

"Önümüzdeki 5 Yıl, Geçtiğimiz 20 Yılın Hasat Dönemi"

Yurt Madenciliğini Geliştirme Vakfı (YMGV) Başkan Yardımcısı Hasan Yücel
'SABIR VE ZAMANA İHTİYAÇ VAR, EKONOMİNİN DÜZELECEĞİNE İNANIYORUZ’

Kale Grubu'ndan “Hayata Değer Buluşması”
Kale Grubu Başkanı ve CEO'su Zeynep Bodur Okyay: 
"Gençlerin enerjisi, yenilikçi fikirleri ve tutkulu çabaları, 
sosyal girişimcilik alanında büyük bir potansiyel 
barındırıyor"
Kale Grubu'nun, sosyal girişimciler ve sosyal girişim 
dünyasına ilgi duyan gençleri bir araya getirdiği Hayata 
Değer Buluşması, Müze Gazhane'de gerçekleştirildi.
Şirketten yapılan açıklamaya göre, Kale Grubunca, 
markanın kurucusu Dr. (h.c.) İbrahim Bodur'u vefatının 7. 
yıl dönümünde anmak, aynı zamanda değerlerini gelecek 
nesillere aktarmak için bu yıl ikinci kez düzenlenen 
Hayata Değer Buluşması, sosyal girişimciler ve gençlerin katılımıyla 
yapıldı. 
Etkinlikte, sosyal girişimciliğin geleceğini irdeleyen, gençliğin özel sektör 
etkisine ışık tutan, dayanışmadan sosyal fayda odaklı veriye, etki 
yatırımlarından yeni nesil iş birliğine kadar birçok konuyu ele alan ilham 
ve enerji dolu oturumlara, başta gençler olmak üzere tüm katılımcılar ilgi 
gösterdi.
Hayata Değer Buluşması kapsamında gençlere ve sosyal girişimcilere özel 
atölye çalışmaları da düzenlendi.
Sosyal girişimcilere özel olarak düzenlenen 'Kazan Kazan Modeli', 'Kurum 
İş Birliklerinin Formülü Var Mıdır?' ve 'Yeni Kaynakların Kapısını Aralama' 
atölyeleri yoğun ilgi görürken, '�is Is Mana X Upcycling', 'Sınırları(nızı) 
Aşın!' ve 'Değişimin Neresindesin?' atölyeleri de gençlere farklı bir deneyim 
yaşattı.
Ayrıca Sosyal Girişimcilik Pazar Yeri'nde her biri farklı alanda etkin 
çalışmalar yürüten 50'ye yakın sosyal girişimci tezgah açarak ürünlerini 
ve çalışmalarını tanıtma fırsatı buldu.

 'Gençlerle anlamlı ve etkili diyalog kurabilmek 
için tüm kapıları açıyoruz'
Açıklamada etkinliğin açılışında yaptığı konuşmaya yer verilen Kale 
Grubu Başkanı ve Üst Yöneticisi (CEO) Zeynep Bodur Okyay, sosyal 
girişimcilerin başarısını kutlamaktan ya da cesur vizyonerlerin 
hikayelerini paylaşmaktan öteye geçebilmeyi, iş birlikleri için ideal 
zemini sunabilmeyi çok önemli gördüğünü belirtti. 
Okyay, 'Sosyal girişimciler, kamu kuruluşları ve özel sektör arasında, 
jenerasyonlar arasında yeni köprüler kurabilmek adına hiçbir fırsatı 
kaçırmamamız gerektiğine inanıyorum. Zira biliyorum ki kuracağımız 

bu köprüler hepimizi başka bir geleceğe taşıyacak. Umudu eyleme 
çevirmek, sosyal etkinin çeperlerini genişletebilmek bizim elimizde.' 
açıklamasında bulundu.
Gençlerin enerjisi, yenilikçi fikirleri ve tutkulu çabalarının, sosyal 
girişimcilik alanında büyük bir potansiyel barındırdığını belirten Okyay, 
şunları kaydetti:
'Artık, gençlere geleceği emanet etmek klişesinden kurtulmanın zamanı 
geldi de geçiyor. 'Gençlere yatırım yaptım' diyerek geri çekilmek, bundan 
böyle kabul edilebilir değil. Gün, gençlerle birlikte onarma günü. Düşler ve 
deneyimleri tek potada harmanlamak hayati önemde. Son 7 yıldır birçoğu 
henüz çok genç yaşlarda olan sosyal girişimcilerle yakın çalışıyoruz. Onları 
anlamaya, yol boyunca duyabilecekleri ihtiyaçlar için yanlarında olmaya, 
hedefe birlikte koşmaya ve elbette onlardan öğrenmeye gayret ediyoruz. 
Bugün gençlerle kuracağımız bağın tek taraflı değil, birbirinden öğrenen ve 
gelişen bir yapıda olmasının hayata değer katmak için ne denli önemli 
olduğunu biliyoruz. Onlarla anlamlı ve etkili diyaloglar kurabilmek için tüm 
kapıları açıyor, engelleri aşıyoruz.’
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Çanakkale'de CHP'li Bayramiç Belediye Başkanı Mert 
Uygun, seçim akşamı sosyal medyada paylaştığı ancak bir 
süre sonra kaldırdığı sözlere ilişkin gelen eleştirilerle alakalı 
açıklama yaptı.
Cumhurbaşkanlığı ikinci tur seçiminin gerçekleştiği 28 
Mayıs Pazar günü sonuçların belli olması ardından 
Bayramiç Belediye Başkanı Mert Uygun, Millet İttifakı adayı 
ve CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu'na yönelik sosyal 
medyada paylaşımıyla dikkat çekmişti.
Başkan Uygun paylaşımında; “Sayın genel başkanım 
yaptığınız mücadele için teşekkür ederim… Fakat bir daha 
CHP genel başkanlığına aday olup da kazanırsanız 
maalesef ben canım kadar sevdiğim CHP ailesinden 
ayrılmak zorunda kalırım. Not: Bu şahsi fikrimdir, Bayramiç 
CHP ailesini bağlamaz” cümlelerini kurmuştu. Uygun bu 
sözlerinin yer adlığı paylaşımını daha sonra sosyal 

medyadan kaldırdı ancak gelen tepkiler dinmedi.

Başka Partiye Geçecek İftiralarını 
Şiddetle Kınıyorum
Bunun üzerine Başkan Uygun yeni bir açıklama yaptı. 
“Sosyal medyada şahsımı eleştiren sevgili CHP'liler” 
diyerek açıklamasına başlayan Uygun şu ifadeleri kullandı; 
“Seçim akşamı sosyal medyadan yaptığım paylaşımın hala 
arkasındayım. O gece paylaşımı kaldırma sebebim, 
Bayramiç'te yaşayan CHP'lilerin yoğun ısrarına saygımdır. 
Bu partide yöneticilik, ilçe başkanlığı, kurultay delegeliği, ön 
seçimle belediye başkan adaylığı ve en son halkımızın 
teveccühüyle belediye başkanı unvanını aldım. Bu 
mücadelemde genel merkezden, il başkanından ve hiçbir 
milletvekilinden destek istemedim ve almadım. Gücünü 
genel merkezden almaya çalışanları hep eleştirdim, bunu 
beni tanıyanlar iyi bilir. Sadece ve sadece Bayramiçli 
CHP'lilerin desteğini aldım. 4 yıldır partililerimin yüzü yere 
bakmasın diye mücadele ettim. Siyaseti hiçbir zaman 
meslek olarak görmedim ve bundan 6 ay önce de bir 
sonraki dönem aday olmayacağımı Bayramiçli üyelerimize, 
danışma kurulumuzda duyurdum. Benim seçim 
dönemindeki çalışmalarımı Bayramiç halkına sorabilirsiniz; 
siyasette başarılıyım demiyorum ama emeğime saygı 
bekliyorum. Genel başkanımızı savunmaktan hiç geri 
kalmadım ancak seçim akşamı yaptığı konuşmada devam 
iması veren 74 yaşındaki genel başkanın çekilme kararı 
almaması, 44 yaşında çekilme kararı veren biri olarak beni 
rahatsız etti. 25 milyon insanın içinde başka birini 

bulamıyorsak, aynaya bakalım ve utanalım. Biz Bayramiç'te 
4 bin kişinin içinde başka birini bulabiliyoruz. Bana ağır 
ithamlarınız var. Ben, şahsıma yapılan eleştirilere her 
zaman saygı duydum ama bir tek şeyi kabullenemem. 
Başka partiye geçecek iftiralarını şiddetle kınıyorum. Ben 
Atatürk'ün yolunda yürüdüm ve onun ilkeleri ışığında 
yaşamaya devam edeceğim. Yaşasın Cumhuriyet Halk 
Partisi, yaşasın Türkiye Cumhuriyeti!”

CHP'li Bayramiç Belediye Başkanı Mert Uygun

“BAŞKA PARTİYE GEÇECEK 
  İFTİRALARINI ŞİDDETLE KINIYORUM”

'Seçim akşamı sosyal medyadan yaptığım paylaşımın hala arkasındayım’

İYİ Partili Gapran'dan Seçim Değerlendirmesi
“BU BAŞARI BİR KİŞİYE AİT DEĞİL”
Çanakkale Merkez İlçe Başkanı Necati Gapran, 
14 ve 28 Mayıs tarihlerinde gerçekleştirilen 
seçimlerin sonuçları üzerine bir açıklama yaptı. 
Gapran, seçim sonuçlarının ülke genelinde ve 
özellikle Çanakkale ilinde Millet İttifakı adına 
başarılı sonuçlar doğurduğunu belirtti.
Gapran, açıklamasında, Türkiye genelinde Millet 
İttifakı olarak İYİ Parti'nin ve özellikle 
Çanakkale ilinde de Millet İttifakı olarak güzel 
işlere imza attıklarını ifade etti. Ayrıca, Merkez 
İlçe Başkanlığı olarak 2018 genel seçimlerinde 
elde ettikleri oy oranını 2019 yerel seçimleri sonrasında 
yaptıkları çalışmalarla artırdıklarını ve 14 Mayıs 2023 
seçimlerinde %20.84'e çıkardıklarını vurguladı.
Başarının neticesinde Çanakkale'den İYİ Parti adına bir 
milletvekili çıkardıklarını belirten Gapran, 
Cumhurbaşkanlığı seçimlerinde ise adayları Sayın Kemal 
Kılıçdaroğlu'nun Çanakkale Merkez'de %66.79'luk oy 
oranıyla 1. turda, %70.79'luk oy oranıyla da 2. turda birinci 
çıktığını aktardı.
Ancak, Çanakkale'de istedikleri sonuçları elde etseler de 
ülke genelinde bekledikleri başarıyı yakalayamadıklarını 
dile getiren Gapran, bu durumun sevinçlerini 
buruklaştırdığını ifade etti.
Gapran, başarının sadece kendisine veya bir kişiye ait 
olmadığını, Partiye gönül vermiş her bireyin ve 
Çanakkale'nin başarısı olduğunu belirtti. Ayrıca, başarının 
sadece son birkaç aylık çalışmanın değil, daha öncesinde 
görev yapmış olan isimlerin ve partililerin birlikte emek 
vermesinin sonucu olduğunu vurguladı.
Açıklamasında, partinin kuruluşundan bugüne görev 

yapmış olan tüm İlçe Başkanlarına, yönetim kurulu 
üyelerine, parti üyelerine ve gönüllülere teşekkür 
eden Gapran, gelecek süreçte de desteklerini 
esirgemeyeceklerini umduklarını ifade etti.
Son olarak, yapılan hataların ve eksiklerin üzerine 
konuşularak yerel seçimlere hazırlanacaklarını 
belirten Gapran, herkese saygılarını sunarak
yerel seçimlerdeki hataları tartışacaklarını ve 
önlerine koyacaklarını belirtti. Gapran, şunları 
söyledi: "Görev yaptığımız süreçte hatalarımız ve 
eksiklerimiz olmuş olabilir. Ancak bundan sonraki 

günlerde bu hatalarımızı konuşup tartışarak yerel 
seçimlere daha iyi hazırlanacağız. Şapkamızı çıkartıp 
önümüze koyacağız ve yapmamız gerekenleri gözden 
geçireceğiz. Bu başarıda emeği geçmiş tüm İlçe 
Başkanlarıma, yönetim kurullarındaki abilerimize, 
ablalarımıza, kardeşlerimize, tüm parti üyelerimize ve 
gönüllülere, değerli Çanakkale halkına teşekkürlerimi 
sunuyorum. Eminim ki bundan sonra da partimize 
desteklerinizi esirgemeyeceksiniz."
Gapran, son olarak tüm hakları helal edilmesi çağrısında 
bulunarak açıklamasını tamamladı.

Hasan Yürükçü Yeniden GESTAŞ'ta
Çanakkale'de deniz ulaşımını sağlayan 
Gestaş'ın genel müdürü Hasan Yürükçü 
oldu. Çanakkale'de deniz ulaşımını 
sağlayan Gestaş'ın genel müdürü Hasan 
Yürükçü oldu. Şirket faaliyetine 

başladığında kurucu genel müdür olan ve 
2016 yılı Ocak ayına kadar bu görevi 
başarıyla sürdüren Hasan Yürükçü; 
böyelikle 7,5 yıl sonra yeniden göreve 
döndü. 

CHP Çanakkale Merkez İlçe Başkanlığı, basın 
açıklaması düzenledi. Çanakkale Belediye Başkanı 
Ülgür Gökhan'ın da katıldığı açıklamada, CHP Merkez 
İlçe Başkanı Süleyman Erte önemli bir vurgu yaparak 
ön seçim sürecine değindi.
Erte, açıklamasında şunları dile getirdi: "Çanakkale'de 
seçimin galibi Cumhuriyet Halk Partisi oldu. Kaybeden 
ise AKP oldu. Zira AKP, elindeki iki milletvekilinden 
birini kaybetti. Cumhurbaşkanlığı seçiminde de yüzde 
30'u dahi geçemediler. Bu seçimde örgütümüz adına 
görev alan, sandık güvenliği için özveriyle çalışan tüm 
örgütümüze ve Çanakkaleli hemşerilerimize 
teşekkürlerimi sunuyorum."
Erte, kurultay ve kongre süreçlerinin başladığına 
dikkat çekerek, Türkiye genelinde elde edilen 
sonuçların aydın vatandaşları üzdüğünün farkında 
olduklarını belirtti. Partinin kamuoyu ve parti 
üyelerinin taleplerini dikkate alarak değişim sürecine 
gireceklerine inandığını ifade etti.
Parti içinde milletvekilleri, belediye başkanları, 
belediye meclis üyeleri ve il genel meclisi üyelerinin 
tamamının parti içi önseçimle belirlenmesi 
gerektiğine vurgu yapan Erte, bu önseçimin, parti 
içinde siyaset yapan herkesin emeğinin karşılığını 
alabilmesi ve geleceğe güvenle bakabilmesi için 
olmazsa olmaz olduğunu dile getirdi.
Erte, kongre sürecinin Salı günü başladığını ve üye 
tespitlerinin yapıldığını belirtti. Üye seçmen listesinin 
Pazartesi günü partide askıya çıkacağını ifade eden 
Erte, merkez ve ilçelerde delege seçimlerinin 
yapılacağını söyledi. İlçe kongrelerinin 10 Eylül Pazar 
günü sona ereceğini ve ardından il kongrelerinin 16 
Eylül'de başlayacağını belirtti.
Son olarak, olağan kurultayın parti meclisi tarafından 
belirlenecek bir tarihte gerçekleşeceğini aktaran Erte, 
açıklamasını tamamladı.

Talepleri Dikkate Alarak 
Değişim Sürecine Gireceğiz 
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“Siyaset yol yürürken iz bırakmaktır” 
aradan geçen şu üç senede DEVA Partisi İl 
Başkanı Berkan Karaca için buna şahit 
olduk. CHP Çanakkale yöneticilerinin 
ittifak ortakları olan DEVA Partisine vefa 
göstermeleri gerekir… Gelecek Partisine 3. 
Sıra milletvekili adaylığı veren CHP 
yönetimin birçok CHP'liden daha fazla 
çalışan maddi manevi fedakarlıkta 
bulunan Berkan ve ekibinden isimlere 
önümüzdeki yerel seçimlerde belediye 
meclislerinde, il genel meclislerinde yer 
vermeleri gerekir ve bugünden 
kendileriyle birlikte çalışmalarının zemini 
oluşturmalıdırlar. 

Portre: Berkan Karaca
Seçim maratonunu geride bıraktık eksiği fazlası, doğru 
yanlışı söyleyecek çok şey var. Her parti kendi vizyonu 
çerçevesinde çok çalıştı çok emek verdi. Çok çalışan çok 
emek veren bir arkadaşımdan bahsetmek istiyorum. DEVA 
Partisi İl Başkanı Berkan Karaca…
1986 doğumlu, 2014 yılından beri avukatlık yapan genç bir 
isim. Karaca'yı Temmuz 2020'de DEVA Partisi Çanakkale 
teşkilatını kurmakla görevlendirildikten sonra tanıdım. 
Eskiden beri babası Hüseyin amcayı ve abisi Berkin 
Karaca'yı tanıyordum, muhabbetlerinden ve 
dostluklarından mutlu olduğum bir aile. Buradan sonra 
Berkan diyerek devam edeceğim, Berkan ile 2020'den 
bugüne siyaset vesilesiyle, arkadaş olduk ve dostluğa 
giden bir yola girdik. Son yıllarda hayatıma iyi ki de girdi 

dedim isimlerden birisi. 

Hem Maddi Hem Manevi Çok 
Fedakarlıkta Bulundu
“Siyasi partilerin tepeden tırnağa hızla 
gençleşmesi gerekiyor. Gençlik kollarının 
görevi slogan atmak, broşür dağıtmak, 
bayrak ve pankart asmak değildir. 
Seçilme yaşının 18'e indiği bir ülkede 
siyasi partilerin gençlik kollarının var 
olmasının da anlamı kalmadı. Siyasi 
partiler kanununda değişiklik yapılarak 
kadın kolları ve gençlik kollarının da 

kaldırılması gerekiyor. Değişikliği beklemeden 
adaylıklarda cinsiyet kotası gibi gençlik kotası uygulayarak 
bu gençleştirme mümkün” diye yüksek sesle şikâyet 
ettiğimiz bir dönemde DEVA Partisinin kurucu il başkanı 
olarak görevlendirilmesi Çanakkale siyaseti açısından 
önemli bir kazanımdı. Göreve geldiğinde itibarlı, sevilen, 
bilinen ve yeni isimlerle iyi bir il yönetimi kurdu ve 
Çanakkale'de teşkilatlanma için hem maddi hem manevi 
çok fedakarlıkta bulundu. 
2020'de göreve başladıktan sonra sanki yarın seçim 
olacakmış gibi köy köy, mahalle mahalle gezdi ve partisini, 
programlarını anlattı. Hakkını teslim etmek gerekiyor 
seçim süreci dahil son 3 yılda en çok kim çalıştı diye 
sorulsa ilk akla gelen birkaç isimden birisi olur Berkan. 
Kurt siyasetçilerin aksine siyasete yeni girmiş olmasının 
verdiği “acemilik” ona samimi ve hesapsız bir siyaset 
yapmasın önünü açtı ve bu konuda önemli bir kredi 
kazandı.

“Biz Buradayız “Dediler
Seçim sürene giderken ortaya çıkan belirsizlik ve “adayları 
bile yok” eleştirilerine cevap olarak, kendisi ve ekibinden 12 
isim aday adayı oldu ve “biz buradayız” dedi. Fakat DEVA 
Partisi Millet İttifakı çatısı altında CHP listelerinden seçime 
girme kararı aldı. Bu karar yeni kurulmuş ve daha 
öncesinden “kendi logomuzla” seçime gireceğiz diye ilan 
eden bir parti için oldukça zor bir karardı. Bu karar sonrası 
Berkan ve ekibi ya tamam ya devam diyecekti. Aday adayı 
olduğu için il başkanlığı görevinden istifa etmesine rağmen 
“biz buradayız” dedi ve sanki kendileri adaymış gibi göreve 
geldiklerinde ki aynı heyecan ve ekiple seçim akşamına 
kadar çalışmalarına devam etti ve ben görevimi yerine 
getirdim dedi. 

Siyaset Yol Yürürken İz Bırakmaktır
“Siyaset yol yürürken iz bırakmaktır” aradan geçen şu üç 
senede Karaca için buna şahit olduk. CHP Çanakkale 
yöneticilerinin ittifak ortakları olan DEVA Partisi İl Berkan 
Karaca'ya vefa göstermeleri gerekir… Gelecek Partisine 3. 
Sıra milletvekili adaylığı veren CHP yönetimin birçok 
CHP'liden daha fazla çalışan maddi manevi fedakarlıkta 
bulunan Berkan ve ekibinden isimlere önümüzdeki yerel 
seçimlerde belediye meclislerinde, il genel meclislerinde 
yer vermeleri gerekir ve bugünden kendileriyle birlikte 
çalışmalarının zemini oluşturmalıdırlar. 
Son söz; “Vefa, maddi değil, manevi bir borçtur. Dostluğa, 
bir ömür sadık kalmaktır, hatırdan çıkarmamaktır. Vefa, 
beklenilendir, karşılık değildir. Vefalı arayandır, bulandır, 
sorandır, unutmayandır. Dönüp gelendir. İyiliği, güzelliği 
kendi menfaatinin üstünde tutandır.”  Haber; Kerem İriç

MHP Çanakkale İl Başkanı Ali Tuğrul 
Yıldırım, seçimlere ilişkin yaptığı 
değerlendirmesinde 85 milyonun 
kazandığını ifade ederek, “Bu duruşa sahip 
çıkmak görevimizdir” dedi.
Başkan Yıldırım, “Cumhur İttifakı Adayımız 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan'ın açık ara kesin sonuç ile 
kazanması tüm dünyaya gereken mesajı net 
biçimde vermiştir. Fırsat kollayanlar, 
vatandaşa parmak sallayanlar, hor görenler, 
avuç ovuşturanlar, senaryocular, terk edin 
anlayışıyla bavulu gösterenler, kesin sonucu 

görmüş, kimin söz sahibi 
olduğunu anlamış ve 
sessizliklerine 
gömülmüşlerdir. Burada 
kesinlikle aslolan Türkiye 
Cumhuriyetimizin 
kazanmasıdır. Hiçbir 
menfaati duyguya fırsat 
vermeden, kimseyi 
ötekileştirmeden, herkesi 
bin yıllık kardeşlik 
duygusunun devamı ile 
sararak hareket etmek 

gerekmektedir. Böyle de olmuştur, 
olacaktır…

SERÜVENİMİZE DEVAM 
ETMEKTİR
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan ve MHP Genel Başkanımız Sayın 
Devlet Bahçeli: Türkiye kazandı, 85 Milyon 
kazandı. Vurgusunu defaaten tekrar 
etmişlerdir. Bu duruşa sahip çıkmak 
görevimizdir. Artık seçim hattı geride 
kalmıştır. Bundan sonraki husus: Türkiye 

Cumhuriyeti Devletimizi 
ilelebet payidar kılmak adına, 
istikrarlı ve güçlü ilerleyişine, 
katkılar sunacak şekilde 
çalışmak olmalıdır. Lider Ülke 

Türkiye'yi inşaa etmek için çaba sarf etmek, 
ülkemizin Yeni Yüzyılını akılcı biçimde 
planlayıp, bilimde, teknikte, milli savunmada 
her alanda, üreterek, en güçlü şekilde 
başlangıç yapmaktır. Eserler zinciri olan; 
Yerli ve milli, İHA, SİHA, TİHA, milli muharip 
helikopter, TCG Anadolu Gemisi, milli 
denizaltı, milli obüs, füze, muharip tüfek ve 
benzeri unsurlarımıza kıymetli bir halka 
daha ekleyebilmek için çalışmaktır. 
Ülkemizin dört bir yanında devam eden ve 
gücümüze güç katan yer altı rezervlerimizi; 
doğalgazımızı, petrolümüzü, değerli 
cevherlerimizi, milli unsurlarımız ile birlikte 
devletimizin ve vatandaşımızın hizmetine 
sunmak ve devamlılıkları için çaba 
göstermektir. Göğsümüzü kabartan yerli ve 
milli otomobilimiz TOGG' un göz dolduran 
heybetine yenilerini ekleyerek, 
serüvenimize devam etmektir” 
açıklamasında bulundu.  

Birçok CHP'liden Daha Fazla Çalıştı!

MHP il Başkanı Yıldırım 
‘85 milyon kazandı’

Sorun Millette 
Değil, Sizde!

İYİ Parti Belediye Meclis Üyesi Burak Kunt, 
sosyal medya hesabından, seçim sonuçları 
üzerine değerlendirmelerde bulundu ve 
Millet İttifakı içindeki bazı partililerin 
anlayışlarına karşı çıkarak, “Sakın ola bu 
millet bunu hakkediyor gibi boyunuzdan 
büyük cümleler kurmayın. 
KURDURTMAYIZ!  HADDİNİZİ BİLİN! Sorun 
millette değil, SİZDE!” diyerek seçim 
sürecine dair eleştiriler yaptı.

Kunt'un bu değerlendirmeleri, parti içindeki eleştirileri ve 
değişim taleplerini yansıtan önemli bir özeleştiri olarak 
değerlendiriliyor. İttifak içindeki seçim stratejileri ve aday 
belirleme süreciyle ilgili yaşanan tartışmaların ön plana 
çıktığı paylaşımında, parti içi demokratik süreçlerin önemini 
vurguluyor. Kunt'un daha yapıcı bir üslup ve hoşgörüyle 
siyaset yapılması gerektiği çağrısı da dikkat çekiyor.
İşte o açıklamalar, 
“1-Sakın ola bu millet bunu hakediyor gibi boyunuzdan 
büyük cümleler kurmayın. 
KURDURTMAYIZ! 
HADDİNİZİ BİLİN!
Sorun millette değil, SİZDE!
Beş sene önce %51 ile zor kazandı, bunca ekonomik sorun 
felaket varken bu sefer hayatta kazanamaz deyip, partilerin 
oylarını üst üste koyarak matematik hesabı ile siyaset 
yapılmaz. 
Seçim hiç kazanılmaz!
Seçmene Rağmen Aday Belirlenmez!
Seçmen ile inatlaşılmaz!
Seçmene aday dayatılmaz!
Kim Aday olursa olsun kazanırız diyerek KAZANILMAZ!
Hesaplaşacağız Düsturu ile SEÇİM KAZANILMAZ!
Döke Saça kazanacağız üslubu ile HİÇ KAZANILMAZ!
Daha söylenecek çok şey var. 
Zamanında çok KIRILMIŞ olsak da, 
Kırmadan incitmeden söylemeye çalışıyoruz. 
Bu paylaşımdan sonra nasıl kazanabilirdik kısmını 
konuşalım. 
Ne dersiniz?”



711 Haziran 2023 Pazargazetedegisim.com

Türkiye Çevre Haftası etkinliği çerçevesinde Çanakkale'de 
"Temiz Deniz, Temiz Dünya" mottosu ile "Tarihin 
Derinliklerini Keşfet" adlı çalıştay başladı. Bugün saat 
10.00'da başlayan ve üç gün sürecek çalıştaya yerli ve 
yabancı birçok isim katılım gösterdi.
Saygı duruşu ve İstiklal Marşıyla başlayan çalıştay 
programında, Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan 
Başkanlığı Alan Planlama ve Proje Grup Başkanı 
Muhammed Parlak'ın açılış konuşmasının ardından 
Türkiye Sualtı Sporları Federasyonu Başkanı Oğuz Aydın, 
108 yıl önce dünyanın en büyük deniz savaşının yaşandığı 
bir su coğrafyasında oluşturulan Tarihi Sualtı Parkı ve 
Tarihi Alan Başkanlığı tarafından savaş batıklarına 
başlatılan dalışları çok önemsediklerini belirterek, 
Çanakkale'nin dalışlar açısından dünyanın en önemli 
merkezi olmaya aday ve iddiasında olduğunu kaydetti. 
Avustralya Çanakkale Konsolosu Harry Hall 
konuşmasında, Türkiye ve Avustralya ile birlikte 
Çanakkale'de savaşan ülkelerin ortak değer ve 

demirbaşlarının bu girişimler çerçevesinde ön plana 
çıkartılarak böylesine kapsamlı organizasyonlara 
taşınmasını çok anlamlı bulduklarını belirtti. Hall 
konuşmasında Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan 
Başkanlığının çok özel ve kıymetli çalışmalar ile Tarihi 
alanlardaki ortak değerleri koruma çabasının takdire 
şayan olduğuna dikkat çekerek, "Bu kapsamda Avustralya 
olarak üzerimize düşen görevleri yerine getirmeye hazırız" 
dedi. 
Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanı İsmail 
Kaşdemir, Birinci Dünya Savaşı'na yön veren cephelerden 
olan Çanakkale Savaşları'nın, dünya askeri ve siyasi 
tarihinin önemli dönüm noktalarından birisi olduğunu 
belirterek başladığı konuşmasında, "Ancak 
unutulmamalıdır ki Birinci Dünya Savaşı'nın önemli bir 
kısmı denizlerde gerçekleşti. Bugün suların derinliklerinde 
yatan gemi ve denizaltı enkazları bir zaman kapsülü 
niteliğinde bizleri 108 yıl öncesine götüren önemli birer bilgi 
kaynağıdırlar" dedi. 

Başkan Kaşdemir, "Bilinmeyeni Kimse Koruyamaz" 
mottosu doğrultusunda Başkanlığın 2018 yılından itibaren 
1. Dünya Savaşı'nda batan deniz araçlarının tespiti ve 
belgelenmesine yönelik çalışmalar başlatmış olduğuna 
dikkat çekerek, bu çalışmalar kapsamında 150 km²'lik 
alanın tamamında tarama gerçekleştirilerek savaştan 
kalan tüm batıkların tespit sürecinin başarı ile 
gerçekleştirildiğini kaydetti. 
Büyük ilgi gösterilen çalıştayda protokol konuşmalarının 
ardından kapsamlı bir panel gerçekleştirildi. Konusunda 
uzman eğitimci, akademisyen ve ilgili otoriteler; çalıştay 
kapsamında hazırladıkları özel sunumları gerçekleştirdi.
"Tarihin Derinliklerini Keşfet" adlı çalıştaya Çanakkale 
Valisi İlhami Aktaş, Çanakkale Savaşları Tarihi Alan 
Başkanı İsmail Kaşdemir, Avustralya Çanakkale Konsolosu 
Harry Hall, Türkiye Sualtı Federasyonu Başkanı Oğuz 
Aydın, Çanakkale Onsekizmart Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Cüneyt Erenoğlu, protokol üyeleri, resmi daire 
müdürleri, sivil toplum kuruluşları temsilcileri, turizm 
acentaları, sporcular, dalış sektörünün önde gelen temsilci 
ve organizatörleri katıldı.

Pirinç Değirmencileri Derneği Olağan Genel Kurulu ve 2022-2023 
yılı Pirinç Piyasası Değerlendirme Toplantısı İstanbul Mercure 
Otel'de gerçekleştirildi.
Çanakkale Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdullah Deniz, 
Pirinç Değirmencileri Derneği tarafından düzenlenen Olağan Genel 
Kurul ve 2022-2023 yılı Pirinç Piyasası Değerlendirme Toplantısına 

Ulusal Hububat Konseyini temsilen katılım sağladı.
Çanakkale Ticaret Borsasının üyesi olduğu Ulusal Hububat Konseyi 
adına bir konuşma yapan Başkan Abdullah Deniz 2023 yılında 
küresel pirinç piyasasının son 20 yılın en büyük arz açığı ile karşı 
karşıya olduğunu belirterek pirinç üreticisi Çin ve Pakistan gibi 
ülkelerdeki kötü hava koşullarının yanı sıra Ukrayna'da devam 
eden savaşın, pirinç arzının kısıtlanmasına neden olduğunu ifade 
etti. Başkan Abdullah Deniz Avrupa'dan ABD'ye ve Çin'e kadar 
birçok bölgede pirinç üretiminde sıkıntıların gözlemlendiğini 
söyledi. Abdullah Deniz, Türkiye'de ki pirinç üreticilerini bir bütün 
olarak geliştirmek ve sektördeki üretici firmaları dünya pazarının 
önde gelen tedarikçileri arasına sokmak için uygun ortamlar ve 
koşullar yaratan Pirinç Değirmencileri Derneğinin çalışmalarını çok 
kıymetli bulduğunu belirterek, Yönetim Kurulu Başkanı Birol 
Kocaman'ı ve Yönetim Kurulu üyelerini tebrik etti. PPD Genel 
Kurulunun hayırlı olması temennisinde bulundu.

Çanakkale'de suyun altındaki 
tarih için çalıştay başladı

Köprü manzaralı 
yeni mesire alanı
1915 Çanakkale Köprüsü'ne manzarası olan alan 
mesire alanına çevrildi.
Lapseki'de 1915 Çanakkale Köprüsü, Lapseki ilçesine 
değer katmaya devam ediyor. Lapseki Belediyesi 
tarafından B Tipi Mesire Alanı'nda ağaçlandırma 
çalışması başlattı. Lapseki Belediyesi ve Çevre 
Koruma Dergisi (ÇEVKOR)  ile ortaklaşa düzenlenen  
etkinlikte Çerkezdere B Tipi Mesire Alanına Ihlamur 
Ağacı dikimi yapıldı.
Beledi Başkanımız Eyüp Yılmaz ve Koruma Dergisi 
(ÇEVKOR) Genel Müdürü Ayhan Tokuştepe'nin de 
katılımıyla gerçekleşen etkinliğe Belediye Başkan 
Yardımcısı Aynur Bozkurt ve Belediye Personeli katıldı.

Deniz, Prinç Piyasası Değerlendirme Toplantısına Katıldı
“ŞARTLAR MÜSAİT TÜRKİYE'Yİ ÖNDE GELEN 
  ÜRETİLER ARASINA SOKABİLİRİZ!”

Laboratuvar Kuruldu Bina Deprem Testleri Başlıyor
Vatandaşlar oturdukları evlerin sağlam olup 
olmadığını merak ediyor. Çanakkale Belediyesi, 
binaların sağlamlığını incelemek için kurduğu 
Yapı Malzeme Test Laboratuvarı'nda çalışmalar 
başlıyor. 2001'den önce yapılan 5 bin 800 binanın 
öncelik sırasına göre risk analiz raporlarının 
hazırlandı. 5 bin 800 yapının risk analiz 
raporlarının bir kısmının hemen, bir kısmının 31 
Aralık'a kadar, geri kalan kısmının ise 2025'in 
sonuna kadar yapılmasına karar verildi.
Meydana gelen deprem felaketlerinden sonra 
deprem kuşağında bulunan Çanakkaleliler de 
olumsuz etkilendi. Depremden uzun süre 
vatandaşlar bir birlerine binalarının sağlam olup 
olmadığını soruyordu. Bu sorular son 
zamanlarda azalsa da vatandaşlar halen 
tedirgin. Vatandaşların tedirginliği devam 

ederken, Çanakkale Belediyesi depremden 
hemen sonra bazı kararlar aldı.
Çanakkale Belediye Meclisi aldığı kararla 
depreme hazırlık çalışmasını başlattı. Çanakkale 
Belediyesi 10 maddelik yeni deprem kararnamesi 
hazırladı. Yaklaşan olası bir depremin yıkıcı 
etkisinin önüne acil geçebilmek amacı ile 
Çanakkale Belediyesi çalışmalara hız verdi. 
2001'den önce yapılan 5 bin 800 binanın öncelik 
sırasına göre risk analiz raporlarının hazırlandı. 5 
bin 800 yapının risk analiz raporlarının bir 
kısmının hemen, bir kısmının 31 Aralık'a kadar, 
geri kalan kısmının ise 2025'in sonuna kadar 
yapılmasına karar verildi.
Laboratuvar Kuruldu
Çanakkale Belediyesi, olası deprem risklerine 
yönelik çalışmalarını hız kesmeden sürdürüyor. 

Son olarak Çanakkale Belediyesinde Yapı Malzeme Test Laboratuvarı 
kurularak, çalışmalara başlandı.
Çanakkale Belediyesi Yeşil Yerel Yönetim Binası ve Kültür Merkezinde 
kurulan Yapı Malzeme Test Laboratuvarında, yapıların risk analiz 
testleri yapılacak. Tahribatlı veya tahribatsız olduğuna bakılmaksızın, 
kentteki eski binalardan alınan örnekler, laboratuvarda incelenerek, 
risk tespitine yönelik çalışmalar gerçekleştirilecek. Laboratuvarda 
yürütülen çalışmaları, Belediye Başkanı Ülgür Gökhan da inceleyerek, 
teknik ekipten bilgi aldı.
Tebliğler Başladı
Laboratuvarın kurulmasının ardından binalara tebligatlar 
gönderilmeye başlandı. İlk öncelik eski binalara verilecek. Bina 
yönetimlerinden geri dönüş olması durumunda binalarda test 
çalışması başlanacak ve binalarda parçalar alınarak kurulan 
laboratuvarda teste tabi tutulacak. Test sonucu kötü çıkması 
durumunda binada güçlendirme çalışması yapılacak ya da yıkımı 
gerçekleştirilecek.
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Kurban Bayramına kısa bir süre kala Kurbanlık fiyatları'nın 
ne kadar olacağı merakla beklenirken bu Kurban 
Bayramında Kurbanlık almaya niyeti olanlara kötü haberi 
Çanakkale Damızlık Koyun Keçi Yetiştiricileri Birliği 
Başkanı Doç. Dr. Ahmet Ferhan Savran verdi. Savran 
kurbanlık alacakların beklenen den çok daha fazla ödeme 
yapacaklarını ifade ederek “60 kiloluk bir koç 9-10 bin 
TL'den aşağı satılmaz” dedi.

KURBANLIKLAR 2 KATINDAN DAHA 
FAZLA BİR RAKAMA SATILACAK
Kurban Bayramı'na 23 gün kala kurbanlık fiyatları da belli 
olmaya başladı başladı. Ancak bu Kurban Bayramında 
kurbanlık fiyatları bir önceki bayramın kurbanlık 

fiyatlarına oranla ciddi artacağının sinyallerini vermeye 
başladı. Kurbanlık hayvan yetiştiricilerinin girdi fiyatlarına 
gelen zamlar kurbanlıklara direk yansıyacak. Ayrıca et 
fiyatlarının son 6-7 ayda inanılmaz artması doğal olarak 
kurbanlık fiyatlarının da artmasına neden olacak. Tüm bu 
artışlar üst üste konduğunda girdi fiyatlarının da çok 
artması nedeni ile Kurbanlık fiyatları bu sene geçen 
senenin iki katına fazla bir rakamdan alıcısına satılması 
anlamına geliyor.Canlı baskülde kilo fiyatının 200 lirayı 
aşması beklenen 300 kiloluk bir dananın 60 bin liradan 
satılması öngörülüyor. 60 kiloluk bir koçun ise fiyatı 9 -10 
bin lira arasında olması bekleniyor. Çanakkale Damızlık 
Koyun Keçi Yetiştiricileri Birliği Başkanı Doç. Dr. Ahmet 
Ferhan Savran, "Mal azalınca ekonominin temel prensibi 
olarak onlarında fiyatları artacaktır. Benim en son aldığım 
bilgiye göre kuzunun kilosu yaklaşık 95-100 lira asında 
gidiyor. Dananın karkas fiyatına 200 küsür lira diyorlar" 
dedi.

GİRDİ FİYATLARINDAKİ YÜKSEK ARTIŞ 
KURBANLIK FİYATLARINA YANSIYACAK
Kurbanlık fiyatlarında yaşanan artış ile ilgili açıklamalarda 
bulunan Çanakkale Damızlık Koyun Keçi Yetiştiricileri 
Birliği Başkanı Doç. Dr. Ahmet Ferhan Savran, "Her sene 
aynı durumla karşı karşıya kalıyoruz. Bu sene biraz daha 
dramatik bir süreç aldı. Geçen senede fiyatlandırmalar artış 
gösterdi yalnız şuanda normal kesimleri 100-110 aralığında 

gidiyor. Bugün ya da dün gördüm ben. Bir ilde 150 lira gibi 
bir kavram canlı baskül. Oda son derece normal. Çünkü 
yem fiyatları korkunç derecede arttı. Ciddi sıkıntılar var 
onunlada ilgili. Maliyetler çok yükseldiği için çok da bir 
fiyatlı olduğunu düşünmemiz doğru değil diye 
düşünüyorum ben" diye konuştu.

SÜT VE ET BULMAKTA GÜÇLÜK 
ÇEKECEĞİZ
Çok ciddi hayvan kesimlerinin olduğunu söyleyen Savran, 
"Çünkü artık insanların hayvan yetiştiricek durumu yok. 
Bakıcı bulunması da son derece güç. Hem karda da artık 
düştüğü için yavaş yavaş artık herkes elindeki canlı varlığı 
bir şekilde kestirmek zorunda kalıyor. Hayvan eksildikçe 
bunu doğuracak anaç hayvanların ortadan kalkmasıyla 
maalesef bu seferde diğer bir sıkıntıya gireceğiz. Sütü 
bulmakta güçlük çekeceğiz. Eti bulmakta güçlük 
çekeceğiz. Mal azalınca ekonominin temel prensibi olarak 
onlarında fiyatları artacaktır. Benim en son aldığım bilgiye 
göre kuzunun kilosu yaklaşık 95-100 lira asında gidiyor. 
Dananın karkas fiyatına 200 küsür lira diyorlar. Bugün bir 
koç 60 kilo gelse en aşağı 9 bin lira 10 bin lira falan olur" 
dedi.
Diyanet İşleri Başkanlığı'nın açıkladığı vekaletle kurban 
ücretleri de geçen yıla göre yüzde 164 arttı. Yurt içi 
vekaletle kesim ücreti 5 bin 950, Yurt dışı vekaletle kesim 
fiyatı ise 2 bin 750 TL olarak belirlendi.

Kurbanlık Fiyatları Cep Yakacak!

Kepezliler Susuz Kalabilir!
Kepez Belediye Başkanı Birol Arslan, beldenin su sıkıntısına 
dikkat çekerek, “Artık bölgemizin büyük bir sorunuyla karşı 
karşıya kalma durumu var” dedi. Arslan, gelecekte olası bir 
deprem veya kuraklık durumunda su sıkıntısı yaşanabileceğini 
DSİ, Çevre Şehircilik İl Müdürlüğü, Valilik gibi kurumlara yazılar 
yazdıklarını ancak sürekli ret cevabı aldıklarını belirtti. Kepez 
Belediyesi olarak su sıkıntısını çözebilmek için Atikhisar 
Barajı'ndan su almaları gerektiğini belirten Arslan, su kuyuları 
açmanın sorunu çözmeyeceğini dile getiriyor. Gelecekte bu 
konuda yapabilecekleri bir şey kalmayabileceğini söyleyen 
Arslan, Kepezliler eğer yarın susuz kalırlarsa, kendisinin ve 
Belediyenin bu konuda bir kabahati ve kusuru olmadığını 
vurguluyor.

İmara Açmışız Ama Altyapı Götürmemişiz
Kepez Belediyesi Haziran Ayı Belediye Meclisi toplandı. Toplantıda 
tartışmalar da yaşandı. Kepez Belediyesi Mücavir Alanında 
bulunan tapuda Çınarlı Köyünde kayıtlı olan ve Kavunluk 
mevkiinde yer alan  bir araç istasyonu, TED kolejinin de 
bulunduğu alana Çanakkale Belediyesi tarafından içme suyu 
verilmesi için Belediye Başkanına yetki verilmesi istendiği 
gündemin ikinci maddesinde mecliste tartışmalara neden oldu.  
Maddedeki alanla ilgili bilgilendirme yapan Kepez Belediye 
Başkanı Birol Arslan “Çevre yolundaki  Hyundai, TED Koleji ve 
arkasındaki site alanını imara açmışız ama altyapı götürmemişiz. 
Bölgede ne arıtma hattımız ne de atık su hattımız var.  Orada 
yapıların sayıları arttıkça  maalesef atık su sorunu maalesef orda 
büyük.  Çanakkale Belediyesi ile görüşmüşler, çünkü orada 
Çanakkale Belediyesinin içme su hattı var ve o bölgedekiler bu 
suyu kullanmak istiyorlar. Atık su için de Çanakkale 
Belediyesinin kanalizasyonuna bağlamak sureti ile  sorunu 
çözmek istiyorlar.  Çanakkale Belediyesi de bunu kabul etmiş ve 
meclisinden geçirmiş. Eğer Bana da yetki verirseniz Çanakkale 
Belediyesi ile protokol yaparak buradaki yapıların içme suyu ve 
atık sularını Çanakkale Belediyesinin kanallarına bağlayacağız” 
dedi.
AK Partili Belediye Meclisi üyeleri bu hizmetlerin Kepez 
Belediyesi tarafından götürülmesi, istişare edilmesi için bir 
sonraki belediye meclisinde görüşülmesi için  öneride bulundular. 
Ancak bölgedeki özellikle okulun sıkıntıda olduğunu ve  bir 
sonraki meclise kalırsa  sorunun uzayacağını ve okul dönemine 
yetişmeyeceğini dile getiren Belediye Başkanı Birol Arslan ise 
“Benim adıma sorun yok problemi çözmek için Ağustos meclisine 
de kalabilir. Ama burada bir okul var ve bu okul da hizmete 
girecek. Bizim derdimiz oradaki vatandaşın işini kolaylaştırmak, 
oradaki çocuklarımızın iyi su kullanmalarını sağlamak. Çünkü 
maalesef bizim oraya içme suyu hattımız yok.  Kuyudan direk 
çıkan ham suyu kullanıyorlar. Keşke imara açıldığı dönem 

altyapısı yapılsaydı da biz bu sorunu yaşamasaydık. Ama hatlar 
yapılmadığı için bugün bu sorun ile karşı karşıya kaldık” dedi.

Vatandaşın Hizmetinin Engellenmesini 
İstemiyorum
AK Parti Belediye Meclis Üyesi Serkan Kale'nin sözleri üzerine 
Belediye Başkanı Birol Arslan Çanakkale Belediyesinde alınan 
kararı hatırlatarak “ Çanakkale Belediyesinde geçen hafta Cuma 
günü karar alındı. Karar alındıktan bu güne 6 gün geçmiş ve siz 
dersinize çalışmamışsınız. Burada siz eksiğinizden dolayı 
vatandaşın hizmetinin engellenmesini istemiyorum Oylamaya 
gideriz, kabul edersiniz ya da reddedersiniz takdir yine sizlerin.  
Ama  benim görevi ve siz belediye meclis üyelerinin seçilme 
nedeniniz vatandaşına hizmet etmek. Burada herhangi bir  rant 
yok, herhangi bir sorun yok ve Çanakkale Belediyesi   bizim 
sırtımızdaki hizmet yükünü almış teşekkür ederiz. İkinci 
suçlamaya gelecek olursak, oranın imar durumunu biz yapmadık.  
Bizden önceki yönetimin döneminde yapılmış konutlar onlar. Siz 
de çok iyi biliyorsunuz. Onun için siyaset yapmak için birbirimizi 
yaralamaya gerek yok,. Biz oraya yatırım yapabiliriz ama orada 
başka bir kamu kurumunun, Çanakkale Belediyesinin altyapısı, 
tesisi var. Yazık değil mi Kepez'in parasını oraya vermek. Oraya 
altyapı yapılması, içmesuyu hattı çekilmesi, yağmursuyu gideri 
en az 20 milyon TL.  Bugün Türkiye Cumhuriyeti'nin içinde 
bulunduğu durum o 20 milyon TL Kepez Belediyesi'nin 
yapmasının çok doğru olduğunu düşünmüyoruz.  Yanlış bir şey 
yapmıyoruz arkadaşlar. Çanakkale Belediyesinin var olan 
oradaki içme suyundan, var olan atıksu hattından faydalanmak 
istiyoruz. Yazık günah. Bu para hepimizin parası. Halkımızın 
parası. O parayla da alalım. Gelelim burada kiminizle başka 
yerlere yatırım yapalım” dedi.

Su Tasarruf Komisyonu Kuruldu
Kepez Belediye Meclisinde görüşülen bir başka konu ise su 
tasarrufu tedbirleri komisyonu kurulması oldu. Komisyon 
kurulmasına geçmeden önce Kepez Belediyesinin su varlığı ile 
ilgili bilgiler veren Başkan Arslan “Dünya şu anda büyük bir 
kuraklık riskiyle karşı karşıya. Ve her geçen gün su kaynakları 
büyük bir tehlike alarmı veriyor. Göreve geldiğimizde 7 tane 
kuyumuz vardı. Kepez ve Kepez Belediyesi,  kuyudan çıkartılan 
sular hattından toplama depoya geliyor. Orada hafif bir ilaçlama 
ile şebekeye veriliyordu. Ama biz sonra içme suyu arıtma tesisi 
yaptık. Tesise geldi ve arıtılarak sisteme aktarıldı. Maalesef 
Kuyular her geçen gün tehlike alarmı veriyor. Örneğin o 7 
kuyunun üç tanesi çalışmıyor.2 tanesi daha önce çökme yaptı. 
Onları tadilat ettik. Onun üzerine de 10 adet kuyu açmışız.  Yani 
Aktif 12 tane kuyumuz var. Ve her geçen gün çoğu zaman artan 

nüfus Faruk Bey çalıştırdığımızda ham su yetmiyor. Çünkü 
sisteme gelen su arıtmaya girdiği zaman yüzde 70 temiz su 
olarak sisteme yüzde 30 da atık olarak maalesef dışarıya gidiyor. 
Yaz dönemlerinde hele bu dönemlerde maalesef ham su 
yetiştiremiyoruz. 
Tarım noktalarındaki su kuyuları her geçen gün azalıyor ve o 
kuyular artık yeterli suyu vermiyor. Kalabalıkta ve Yağcılar 
köyünün pompaları maalesef gitti. Onların da su sorunu var. Yani 
artık bölgemizin büyük bir sorunuyla karşı karşıya kalma 
durumu var. Çanakkale Belediyesi bu konuda bazı önlemler 
meclis kararı alarak aldık. Aynı önlemleri de bizim almamız 
gerektiğini düşünüyorum ve bu gündem maddesi onun için 
getirildi. Örneğin Kepez'in içinde tam 50 noktada 71 çeşme ve 
musluk var.  Bir komisyon kurularak bu sokak çeşmelerinin 
başta olmak üzere, onların ihtiyaç durumuna göre ya kapatılması 
ya kısıtlanması ve başka alınabilecek ilave  su tedbirlerini için bir 
komisyon kurulmasını ben öneriyorum.
Bu kuyular yarın bir deprem, yarın bir kuraklık tedbirinde, 
sıkıntısında Su verimi düşerse ya da tümüyle su kesilirse kepez 
susuz kalabilir. Bir buçuk yıldır bununla ilgili  Bununla ilgili 
Çanakkale Devlet Su İşleri Şube Müdürlüğüne yazı yazdık,  Çevre 
Şehircilik İl Müdürlüğüne yazdık, Valiliğe yazdık, Balıkesir'e 
yazdık ve Devlet Su İşleri Genel Müdürlüğü'ne yazdık. Su 
sıkıntısını ve bizim Atikhisar Barajı'ndan ham su almamız 
gerektiğini, su kuyuları açarak bu sorunun çözülmeyeceğini 
yazdık. Ama bugüne kadar  hep ret oldu. Yaklaşık 10  kadar önce 
bir yazı daha yazdım. Ve yazının altında şu yazıyordu 'Yarın 
kuyular çalışmaz ise Kepez susuz  kalırsa bundan şahsım ve 
kurumun sorunu değildir' diye de bunu valiliğe yazdım.  6 ay 
sonra   buradan yapabilecek hiç  bir şeyimiz kalmayabilir. Göreve 
geldiğim günden itibaren tam on tane kuyuyu açmışım. Şimdi bir 
ay içinde dört kuyu açmak için  müracaat edeceğiz. Çünkü artık 
su yetmiyor. Dolayısıyla yarın  susuz kalırsak buradan da ifade 
ediyorum, ne benim şahsımın ne de Kepez Belediyesi'nin  bu 
noktada bir kabahati ve kusuru olamaz” dedi.
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ÇOMÜ 
Hastanesinde 
60 yaşındaki 
hastaya Kapalı 
Yöntem ( 
Endovasküler) 
Anevrizma 
Onarımı ( 
EVAR) işlemi 

gerçekleşti.
Hastaya yapılan operayon ile ilgili açıklamalarda bulunan 
Kalp ve Damar Cerrahisi Anabilim Dalı Öğretim Üyeleri, 
Prof. Dr. Gündüz Yümün  ve Doç. Dr. Sedat Özcan  "Karın 
ağrısı şikayeti ile poliklinikte gördüğümüz 60 yaşındaki 

erkek hastamızda Abdominal Aort Anevrizması tespit 
edildi. Çapı yaklaşık 6 cm ye kadar genişleyen anevrizma 
için Endovasküler Yöntem (EVAR) ile tedavi edilmesine 
karar verildi. Her iki kasıktan damarlara girişim yapılarak 
anevrizmaya ulaşıldı. Batın açılması gerekmeyen bu 
yöntem ile damar içinden gönderilen greft kaplı stentler ile 
anevrizma endovasküler olarak onarıldı. Spinal Anestezi ile 
İşlem yaklaşık 1 saat sürdü. Her hangi komplikasyon 
gözlenmeyen hasta sifa ile taburcu edildi. Özverili 
çalışmalarından dolayı Kalp ve Damar Cerrahisi ile 
Anesteziyoloji ekibine ve desteklerinden dolayı Başhekim 
Doç. Dr. Hasan Ali Kiraz' a teşekkür ediyoruz" diyerek 
açıklamalarını tamamladılar.

ÇOMÜ Hastanesinde Kapalı Yöntem İle Anevrizma Onarımı Yapıldı
Kadın kooperatifleri buluştu
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası Koordinatörlüğü, TOBB 
Çanakkale Kadın Girişimciler Kurulu ve Marmara Kadın 
Kooperatifleri Birliği işbirliğinde "Çanakkale Kadın Kooperatifleri ile 
Marmara Kadın Kooperatifleri Birliği Buluşması Paneli" düzenlendi. 
Panelde, Çanakkale Kadın Kooperatifleri ürettikleri ürünleri 
tanıtabilmek için stantlar kurdu. Etkinliğe Çanakkale Ticaret İl 
Müdürlüğü, Çanakkale İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, ÇTSO Genel 
Sekreteri ve kooperatif temsilcileri katıldı. Panelde, kooperatiflerin 
sorunları ve güçlendirme yolları konuşuldu. Marmara Kadın 
Kooperatifleri Birliği Başkanı, üst birlik olmanın avantajlarını ve 
desteklerini anlattı. Ticaret İl Şube Müdürü ise kooperatiflerin üst 
birliğe nasıl katılabileceğini açıkladı. Panelin sonunda, kadın 
kooperatifleri tarafından üretilen ürünlerin sergilendiği stantlar 
gezildi.
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Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası, 5 Haziran Dünya Çevre 
Günü kapsamında Güneş Enerji Sistemi (GES) ile ilgili 
açıklamalarda bulundu. Odanın Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Murat Aydoğdu, sürdürülebilir bir dünya için 
karbon salınımını azaltmak ve iklim değişikliğiyle 
mücadele etmek amacıyla GES sistemini devreye 
aldıklarını belirtti. 
Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası, çatısına kurulan 170 
güneş paneliyle yıllık elektrik ihtiyacının büyük bir kısmını 

güneş enerjisinden karşılamayı hedefliyor. Aydoğdu ayrıca 
Türkiye'nin güneş enerjisi potansiyelinin Avrupa'da ilk 
sıralarda olduğunu vurguladı ve güneş enerjisinin temiz, 
sınırsız ve ekonomik bir kaynak olduğunu söyledi. GES'in 
çevresel etkilerinin yanı sıra ekonomik faydalarına da 
dikkat çekildi ve sistem yatırımının 36 ayda kendini amorti 
edeceği belirtildi. Çanakkale Ticaret ve Sanayi Odası, diğer 
işletmeleri ve sanayicileri doğa dostu enerji sistemlerine 
yatırım yapmaya davet etti.

Eğitim-Bir-Sen 
Çanakkale 1 Nolu Şube 
Başkanı Resul Can, 
sendikanın eğitim 
çalışanlarının haklarını 
koruma ve geliştirme 
mücadelesinde yerli bir 
müktesebat 
oluşturduğunu belirtti. 
Sendikanın özlük, mali ve 
sosyal haklar konusunda 
elde ettiği kazanımlarla 
eğitim çalışanlarının 
desteğini ve teveccühünü 
kazandığını ifade eden 
Can, kamu görevlileri 
sendikacılığına yeni bir 
soluk getirdiklerini 

vurguladı. Eğitim-Bir-Sen'in disiplinli çalışması ve 
kararlılığıyla eğitim çalışanlarının sözcüsü ve temsilcisi 
olduğunu söyleyen Can, sendikanın değerlerine bağlı 
kalarak yerli bir müktesebat inşa ettiklerini ifade etti. 
Sendikanın eğitim çalışanlarının haklarını koruma ve 
geliştirme mücadelesindeki başarısının, inanç, güven, azim, 
doğruluk ve yapıcı yaklaşımın sonucu olduğunu belirtti. 
Ayrıca, sendikanın pek çok kazanımı arasında 
öğretmenlerin kadroya geçirilmesi, ek ödemelerin 
artırılması ve toplu sözleşme ikramiyesi gibi konuların 
olduğunu vurguladı. Can, sendikanın Türkiye'nin köklü bir 
değeri olduğunu ve demokratik hüviyetine vesayet gölgesi 
düşürmek isteyenlere fırsat vermeyeceğini, mazlumların ve 
mağdurların sesi olacağını ve ülkenin özgür, bağımsız 
kimliğini güçlendireceğini söyledi.

Kazanımlarımız İnanç, Güven, Azim, 
Doğruluk ve Yapıcı Yaklaşımın Sonucudur

Yeni Rektör Erenoğlu Göreve Başladı
Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Rektörlüğüne Prof. 
Dr. R. Cüneyt Erenoğlu'nun atanmasıyla birlikte devir 
teslim töreni gerçekleştirildi. Rektörlük makamında 
düzenlenen törene Rektör Yardımcıları, Genel Sekreter 
ve Genel Sekreter Yardımcısı da katıldı.

Prof. Dr. R. Cüneyt Erenoğlu, konuşmasında 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın teveccühüyle 
göreve atandığını belirterek, önceki rektör olan Prof. Dr. 
Sedat Murat'a teşekkür etti. Erenoğlu, gelecek dönemde 
üniversite-kent ve üniversite-sanayi işbirliğine 
odaklanarak bilimsel, sosyal, sportif ve kültürel 
faaliyetleri artırmayı hedeflediğini ifade etti.
Prof. Dr. Sedat Murat ise konuşmasında, görev süresi 
boyunca yaşanan zorluklara rağmen hainlerle mücadele 
ettiklerini ve pandemi sürecinde başarılı çalışmalara 
imza attıklarını vurguladı. Murat, yeni rektör olan 
Erenoğlu'na başarılar dileyerek destek sözü verdi.

Yüzde 52, 47'den Büyüktür, CHP'liler 
Kabul Etmese de Erdoğan Kazandı!

ÇTSO'da Elektirik İhtiyacını 
Güneş Panelleriyle Karşılıyacak

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Belediye Meclis Üyesi Evren Yalçın, 
seçimlerle ilgili bir değerlendirme yaparak önemli açıklamalarda 
bulundu. Yalçın, seçimlere ilişkin uluslararası bir perspektif 
sunarak, Fransa, Amerika, İtalya, İspanya, İngiltere ve Almanya gibi 
ülkelerdeki parlamento seçimlerinde kullanılan oy oranlarını 
paylaştı. Türkiye'nin yüzde 87 oy oranıyla yüksek bir sandık 
katılımı gerçekleştirdiğini belirten Yalçın, bu durumun 
vatandaşların demokrasiye olan inancını ve siyaset kurumuna 
güvenini yansıttığını vurguladı.
Yalçın, seçim dönemlerinde eleştiriler yapmanın önemli olduğunu 
ifade ederek, her seçimin kendi içerisinde bir değerlendirmeye 
alınması gereken olaylar silsilesini barındırdığını söyledi. Ekonomik 
durumun bir önceki seçime göre daha kötü olmasının, oy oranları 
üzerinde doğrudan etkisi olmadığını belirtti. Erdoğan'ın yüzde 52.2 
oy oranıyla seçildiğini ifade etti. Ayrıca, Cumhur İttifakı'nın Meclis 
galibiyetiyle sonuçlandığını aktardı.
Konuşmasında, patates ve soğan fiyatları ile savunma sanayi 
arasında yapılan bir kıyaslamadan bahseden Yalçın, savunma 
sanayinin biraz daha öne çıktığını ve Cumhur İttifakı'nın bu 
kıyaslamada önde olduğunu belirtti. Yüzde 52.2 oy alan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan'a karşı yüzde 47.8 oy alan 
Kılıçdaroğlu'nun sonucun CHP'lilerin kabul etmemesine rağmen 
matematiksel olarak yüzde 47'nin yüzde 52'den büyük olduğunu 
belirtti. Yalçın, bu sonucun güzel bir sonuç olduğunu ve Kılıçdaroğlu 
ve Millet İttifakı açısından memnuniyet verici olduğunu ifade etti.
Yalçın, TRT'nin Cumhurbaşkanı Erdoğan'a daha fazla yer verdiği 
eleştirilerine cevap olarak, Halk TV'nin ise Kılıçdaroğlu'na daha 
fazla yer verdiğini söyledi. Ancak bu durumun oy tercihlerini 
etkilemediğini, televizyona çıkan insanların konuşmalarının oy 
tercihlerini belirlemediğini belirtti.


